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REPUBLIKA HRVATSKA 

SISAČKO-MOSLAVAČKA ŽUPANIJA                        

GRAD KUTINA 

GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA:024-01/24-05/5 

URBROJ: 2176-3-04/01-24-57 

Kutina, 14. listopada 2024. 

 

Zapisnik 

28. sjednice Gradskog vijeća Grada Kutine, održane 10. listopada 2024. godine s početkom 

u 13,00 sati u Gradskoj vijećnici Grada Kutine, 

Trg kralja Tomislava 12, Kutina 

 

 

Na 28. sjednici Gradskog vijeća sudjelovali su sljedeći vijećnici: 

 

Koalicija stranaka:                                                       Koalicija stranaka: 

 

HDZ, HSU, HNS                                                  SDP, Laburisti 

1. Nebojša Čović - HDZ 

2. Matija Šurbek - HDZ 

3. Nataša Vugrinović – HDZ 

4. Milena Šimundić - HDZ 

5. Drago Šparavac - HDZ  

1. Jasminka Molnar - SDP 

2. Barbara Mihaljević -SDP 

3. Vlatka Vasik Šoufek – SDP 

4. Drago Šivak-SDP 

5. Momir Rajšić- Laburisti 

 

 

Domovinski pokret DP  

1.Davor Malić 

 

OIP 

1. Robert Krpes  

 

Nezavisni vijećnici:  

1.  Davor Kljakić  

2. Dražen Kinderman 

3. Ivica Glibo 

4. Miroslav Šnjarić 

5. Dragutin Vagner 

 

Izostali vijećnici: Slavko Snovak (HNS), Jure Nikšić (HSU) 
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Ostali sudionici 28. sjednice Gradskog vijeća: 

- gradonačelnik Grada Kutine, g. Zlatko Babić 

- pročelnica Službe za opće poslove i tajnica Gradskog vijeća, gđa Martina Vazdar 

- pročelnik Ureda gradonačelnika, g. Robert Kolenc 

- pročelnik UO za financije, g. Ivan Crnac 

- pročelnik UO za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno društvo, g. Željko Tomičić 

- pročelnik UO za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj, g. Hrvoje Krmelić 

- pročelnik UO za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša, g. Eduard Gelešić 

- pročelnica UO za prostorno uređenje i graditeljstvo, gđa Snježana Šlabek Ohman 

- ravnatelji osnovnih škola, ustanova i direktori trgovačkih društava 

- izvjestitelji 

- predstavnici medija 

 

Tijek sjednice snimljen je na nosaču zvuka i u svakom trenutku je dostupan.  

 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Gradskog vijeća. 

 

Na početku sjednice u 13:00 sati bilo je prisutno 15 vijećnika, a tijekom Aktualnog sata sjednici se 

pridružilo još dvoje vijećnika. 

 

Prije glasanja o Zapisniku 27. sjednice Gradskog vijeća vijećnik Robert Krpes rekao je kako 

vijećnicima nije dostavljen Zapisnik 27. sjednice pa da se o njemu ni ne može glasati. Tajnica je 

provjerila navode te se uvidjelo da je na pozivu pogrešno stavljen Zapisnik s 26. sjednice, dok je u 

kompletu materijala dostavljen ispravan Zapisnik s 27. sjednice. Predsjednik Gradskog vijeća 

konstatirao je da će se o Zapisniku 27. sjednice Gradskog vijeća glasati na sljedećoj sjednici. 

 

Predsjedavajući je predložio Dnevni red sjednice.  

 

Jednoglasno s 15 glasova za, 0 protiv usvojen je sljedeći  

 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Aktualni sat 

  

2. Izvješće o radu Dječjeg vrtića Kutina za 2023./2024. godinu 

 

3. Izvješća o realizaciji godišnjeg plana i programa osnovnih škola Grada Kutine za školsku 

godinu 2023./2024. 

          a) OŠ Stjepana Kefelje 

          b) OŠ Zvonimira Franka 

          c) OŠ Mate Lovraka 

          d) OŠ Vladimira Vidrića 

          e) OŠ Banova Jaruga 

          f) OGŠ Borisa Papandopula 
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4. Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje srpanj - prosinac 2023. godine 

 

5. Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje siječanj - lipanj 2024. godine 

 

6. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2024. godinu 

 

7. Prijedlog programa dodjele državnih potpora za poticanje ulaganja na području Grada Kutine 

 

8. Prijedlog odluke o darovanju nekretnine k.č.br. 2990/3 k.o. Kutina u korist Knjižnice i čitaonice 

Kutina 

 

9. Prijedlog odluke o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Kutine 

 

10. Prijedlog odluke o izradi izmjene i dopune Generalnog urbanističkog plana grada Kutine 

 

11. Prijedlog odluke o izradi izmjene i dopune Detaljnog plana uređenja središta grada Kutine 

 

12. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Statuta Knjižnice i 

čitaonice Kutina 

 

13. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti Dječjem vrtiću Kutina za proširenje djelatnosti i 

zapošljavanje 

 

14. Prijedlog odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Grada Kutine 

 

15. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora na 

području Grada Kutine 

 

16. Prijedlog odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora na području Grada 

Kutine 

 

Nakon usvajanja Dnevnog reda vijećnica Jasminka Molnar ukazala je na nepoštivanje odredbi 

Statuta Gradskog vijeća i Poslovnika o radu Gradskog vijeća jer je od prošle sjednice Gradskog 

vijeća prošlo više od tri  mjeseca, a spomenute odredbe propisuju da se sjednica Gradskog vijeća 

treba biti održana najmanje jednom u tri mjeseca. Pozvala je da se svi trebaju pridržavati propisanih 

odredbi. 

          

 

Točka 1. 

Aktualni sat 

 

Na pitanja vijećnika odgovarao je gradonačelnik, pročelnici upravnih tijela, ravnatelji ustanova i 

direktori trgovačkih društava. 

Tijek rasprave snimljen je na nosaču zvuka. 

 



4 

 

 

Vijećnik, g. Matija Šurbek započeo je Aktualni sat postavljanjem pitanja o aktualnom problemu 

nedostatka stambenih jedinica u gradu Kutini, naglašavajući kako su potrebe građana za stambenim 

prostorom, bilo za kupnju ili najam, izrazito povećane. Pitao je hoće li građani Kutine imati priliku 

kupiti stanove u zgradi čiju je izgradnju otvorio ministar Bačić. Također, vijećnik Šurbek iznio je 

zabrinutost zbog informacija koje je primio od sugrađana da su radovi na jezeru Polojac stali te je 

tražio pojašnjenje što se točno događa na toj lokaciji i ima li istine u tvrdnjama o obustavi radova. 

 

Gradonačelnik Zlatko Babić odgovorio je da je problem nedostatka stambenih jedinica u Kutini 

aktualan i da je Grad Kutina svjestan ovog izazova već duže vrijeme. Gradonačelnik je podsjetio 

kako je prošlogodišnji natječaj za kupnju stanova u zgradi na Trgu dr. Franje Tuđmana pokazao 

veliki interes građana, gdje je broj prijava daleko nadmašio broj dostupnih stanova, što je dodatno 

ukazalo na rastuću potražnju za stambenim prostorom u gradu. Nadalje je naveo da je Grad  

pokrenuo inicijative za privlačenje privatnih investitora kako bi se potaknula izgradnja novih 

stambeno-poslovnih objekata. Istaknuo je da je trenutno u tijeku izgradnja četiri ili pet takvih 

objekata na različitim lokacijama u Kutini, dok je još nekoliko projekata u fazi prikupljanja 

potrebne dokumentacije za izdavanje građevinskih dozvola. Ove privatne investicije, naglasio je 

gradonačelnik, trebale bi pomoći u poboljšanju raspoloživosti stambenog fonda i utjecati na 

stabilizaciju cijena nekretnina, bilo da se radi o kupnji ili najmu. Povećanje ponude stambenih 

jedinica trebalo bi, prema njegovom mišljenju, dovesti do smanjenja cijena na tržištu, što će 

olakšati građanima pristup povoljnijim stambenim opcijama. Govoreći o zgradi koju je otvorio 

ministar Bačić, gradonačelnik je pojasnio kako se radi o stambenoj zgradi koja je dio programa 

obnove i smještaja građana čije su nekretnine stradale u potresu, s posebnim naglaskom na područje 

Gojila, gdje su mnoge obitelji ostale bez adekvatnog smještaja. Dodao je da će dodjela stanova biti 

u nadležnosti Agencije za pravni promet i posredovanje nekretninama (APN) i Vlade Republike 

Hrvatske, a da će stanovi biti rezervirani prvenstveno za one koji su pogođeni potresom, kadrove 

iz zdravstvenog sektora te za socijalne slučajeve. Grad Kutina neće imati izravnu kontrolu nad 

postupkom dodjele stanova, ali gradonačelnik je naglasio da su stanovi namijenjeni građanima 

Kutine, prema unaprijed definiranim kriterijima koje će APN utvrditi. Detaljne informacije o 

kriterijima još nisu dostupne, ali gradonačelnik očekuje da će građani imati priliku sudjelovati u 

transparentnom postupku dodjele. 

Što se tiče radova na jezeru Polojac, gradonačelnik je demantirao informacije o prekidu radova te 

naglasio kako se radovi odvijaju prema planu. Objavio je da su u tijeku pripremni radovi, 

uključujući uklanjanje drveća i koljenja te ispitivanje tla, a ti zahvati su nužni prije početka gradnje 

brane. Nositelj investicije su Hrvatske vode, a projekt obuhvaća izgradnju akumulacijskog jezera 

koje će imati ključnu ulogu u kontroli bujičnih voda i regulaciji vodostaja rijeke Kutinice. Jezero 

Polojac također će imati rekreativnu i turističku funkciju. Gradonačelnik je naglasio da je rok za 

dovršetak projekta tri godine, a izvođač radova je provjerena tvrtka s iskustvom u realizaciji takvih 

projekata, zbog čega ne očekuje kašnjenja ili probleme s rokovima. 

 

Vijećnik, g. Davor Malić postavio je pitanje vezano uz sigurnost prometa na području Ilove, 

konkretno u vezi nefunkcionalnog semafora. Vijećnik je upozorio da, iako je na toj dionici ceste 

postavljeno ograničenje brzine na 50 km/h, vozači često voze znatno brže, što stvara opasne uvjete, 

posebno za pješake. Istaknuo je primjer iz Lipika, gdje je postavljen semafor koji automatski 

uključuje crveno svjetlo kada vozač prekorači dopuštenu brzinu, čime se učinkovito sprječavaju 

prebrze vožnje i potencijalne prometne nesreće. Vijećnik Malić zatražio je informaciju o 
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nadležnosti Grada Kutine u ovom slučaju i upitao što se planira poduzeti kako bi se osigurala 

sigurnost prometa na ovoj dionici, s obzirom na to da problem traje već duže vrijeme. 

 

Gradonačelnik je u svom odgovoru istaknuo kako je sigurnost prometa na prometnicama koje 

prolaze kroz naselja od najveće važnosti, posebice u blizini škola, vrtića i drugih javnih objekata, 

te kako problem prebrze vožnje nije ograničen samo na Ilovu. Grad Kutina već duže vrijeme prati 

sigurnost na prometnicama te je uputio niz dopisa nadležnim službama, uključujući županijske i 

državne ceste, s ciljem poboljšanja sigurnosnih mjera na kritičnim dionicama. Gradonačelnik je 

napomenuo da su slični problemi zabilježeni u blizini osnovnih škola na županijskim i državnim 

cestama, a situacija je posebno alarmantna na državnoj cesti D45, gdje je kamionski promet izrazito 

intenzivan. Naglasio je kako se nada da će izgradnja buduće obilaznice Kutine pomoći u smanjenju 

prometnog opterećenja na ovoj dionici, ali da će Grad do tada poduzeti potrebne mjere kako bi se 

povećala sigurnost. Što se tiče semafora u Ilovi, gradonačelnik je rekao da je Grad Kutina već 

nekoliko puta tražio od nadležnih službi da se semafor popravi i dovede u funkcionalno stanje. 

Također je naglasio da je prijedlog vijećnika Malića o postavljanju semafora s automatskim 

uključivanjem crvenog svjetla u slučaju prebrze vožnje dobar te da će Grad ponovno uputiti 

službeni zahtjev prema županijskim cestama kako bi se razmotrila implementacija takvog sustava. 

Gradonačelnik je istaknuo da je Grad Kutina spreman učiniti sve što je u njegovoj nadležnosti kako 

bi se osigurala veća sigurnost prometa, ali je naglasio kako su za određene prometne dionice 

odgovorne županijske i državne ceste, što ponekad usporava proces implementacije sigurnosnih 

mjera. 

 

Vijećnik, g. Drago Šivak iznio je dvojbu u vezi dvije teme. Prva se odnosila na naknadu koju Grad 

Kutina ubire uz komunalnu naknadu i prosljeđuje Hrvatskim vodama. Vijećnik je istaknuo da 

lateralni kanali u Repušnici, koji služe za prikupljanje oborinskih voda s poljoprivrednih zemljišta, 

već dvije godine nisu održavani niti pokošeni, što stvara probleme za poljoprivrednike. Dodao je 

da poljoprivrednici dobivaju kazne i opomene zbog rasta ambrozije i drugih korova na njihovim 

površinama, dok se kanali, koji su u vlasništvu države i pod upravom Hrvatskih voda, ne održavaju. 

Pitao je gdje završavaju sredstva koja se prikupljaju od naknada i zašto se ne koriste za održavanje 

tih kanala. Također je izrazio zabrinutost zbog potencijalne nenamjenske potrošnje sredstava i 

zatražio detaljno pojašnjenje. 

Druga tema se odnosila na aglomeraciju, konkretno na radove u Fumićevoj ulici, gdje je cesta već 

deset puta prekopana. Vijećnik je istaknuo da izvođači radova nisu postavili odgovarajuću 

prometnu signalizaciju, što je dovelo do zastoja i problema u prometu. Pitao je tko je odgovoran 

za postavljanje prometnih znakova i kako će se riješiti problem nedostatka signalizacije. Također, 

vijećnik Šivak zatražio je informacije o tome hoće li povećana potrošnja električne energije zbog 

novih pumpi utjecati na cijenu vode za građane te hoće li svi građani plaćati istu cijenu vode, bez 

obzira na vrstu kanalizacijskog sustava koji koriste. 

 

Na prvu temu se osvrnuo pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu 

okoliša, g. Eduard Gelešić. Pojasnio je kako Grad Kutina, prema pravilnicima Hrvatskih voda, 

ubire naknadu koja se prosljeđuje na račun Hrvatskih voda. Grad nema ovlasti odlučivati o trošenju 

tih sredstava, budući da su Hrvatske vode nadležne za održavanje vodne infrastrukture i planiranje 

radova. Istaknuo je da Grad Kutina redovito upućuje zahtjeve za održavanje kanala, uključujući 

lateralne kanale u Repušnici, no Hrvatske vode djeluju prema svojim četverogodišnjim planovima 

i često ne mogu odstupiti od tih planova zbog ograničenih sredstava. Grad će zatražiti izvještaj od 
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Hrvatskih voda o tome koliko je sredstava uloženo u radove na području Kutine te će te informacije 

dostaviti vijećnicima u pisanom obliku. 

Na temu o aglomeraciji, nadovezao se direktor Moslavina d.o.o. g. Mijo Šepak, koji je priznao da 

postoji problem s izvođačem radova koji kasni s izvedbom i nije osigurao adekvatnu prometnu 

signalizaciju. Direktor je istaknuo kako će nadzorni inženjer odmah biti obaviješten o propustima 

te će se poduzeti hitne mjere kako bi se situacija ispravila. Što se tiče cijene vode, g. Šepak je 

objasnio da će svi građani Kutine plaćati istu cijenu usluge sakupljanja i odvodnje, bez obzira na 

to koriste li gravitacijski kanalizacijski sustav ili sustav s pumpama. Jedina razlika u cijeni može 

nastati ako se voda pročišćava u sustavu za pročišćavanje, ali svi korisnici odvodnje plaćat će 

jednaku cijenu za osnovne usluge. 

 

Vijećnik, g. Davor Kljakić iznio je dva pitanja. Prvo pitanje odnosilo se na odluku o novim 

cijenama vodnih usluga u Kutini, koje su stupile na snagu 1. rujna 2024. godine. Vijećnik je 

istaknuo kako su te cijene stupile na snagu bez prethodnih informacija građanima, te je zatražio 

pojašnjenje o tome koliko su cijene povećane, kako u fiksnom, tako i u varijabilnom dijelu. Također 

je postavio pitanje o općinama čija su se društva nedavno pripojila Moslavini d.o.o. (Lipovljani, 

Jasenovac i Hrvatska Dubica), zatraživši informaciju o tome jesu li cijene vodnih usluga u tim 

općinama jednake kao i u Kutini ili postoje razlike. 

Drugo pitanje vijećnika Kljakića odnosilo se na isplate iz proračuna Grada Kutine Turističkoj 

zajednici, konkretno o iznosu od 130.000 eura isplaćenom u svibnju i lipnju 2024. godine. Vijećnik 

je pitao je li taj iznos namijenjen isključivo organizaciji Dana vina i Dana grada Kutine, istaknuvši 

kako smatra da je milijun kuna (130.000 eura) za dvije manifestacije previsok iznos. Zatražio je 

detaljan pregled troškova, uključujući informaciju o tome kome su sredstva isplaćena i kako su 

troškovi raspoređeni. 

 

Na prvo pitanje odgovorio je direktor Moslavina d.o.o. gospodin Mijo Šepak, koji je pojasnio da 

su nove cijene vodnih usluga donesene u skladu sa Zakonom o vodnim uslugama te su rezultat 

usklađivanja s novom metodologijom za određivanje cijena, propisanom od strane Vijeća za vodne 

usluge. Ova nova metodologija predviđa da cijene budu transparentno definirane i temelje se na 

načelu povrata troškova, uzimajući u obzir ekonomsku učinkovitost i prihvatljivost za građane. 

Direktor je dalje objasnio kako je povećanje cijena u prosjeku iznosilo 10,8% za domaćinstva koja 

troše oko 10 kubika vode mjesečno, što predstavlja povećanje od 3,11 eura. Za domaćinstva koja 

troše 5 kubika vode, postotak povećanja je nešto manji, dok je za domaćinstva s većom potrošnjom 

(15 kubika) povećanje iznosilo 10,9%. Što se tiče gospodarstva, korisnici s prosječnom potrošnjom 

od 30 kubika suočili su se s povećanjem cijene od 5,79%, odnosno 6,85 eura. 

Što se tiče pripojenih općina, poput Lipovljana, Jasenovca i Hrvatske Dubice, g. Šepak je pojasnio 

da cijene vodnih usluga na tim područjima trenutno nisu potpuno usklađene s cijenama u Kutini, 

ali se planira postupna harmonizacija cijena na cijelom uslužnom području. Nadalje je istaknuo da 

će harmonizacija cijena uslijediti nakon što Moslavina d.o.o. dobije trajnu licencu za cijelo uslužno 

područje, što se očekuje u narednim mjesecima. 

U vezi s aglomeracijom, direktor je naveo da će troškovi aglomeracijskih projekata i povećana 

potrošnja električne energije za rad pumpi imati utjecaj na buduće promjene cijena vode. Očekuje 

se da će doći do češćih promjena cijena, možda svake godine, dok se sustav ne stabilizira. Međutim, 

sve promjene bit će pažljivo kontrolirane kako bi se izbjegle velike oscilacije koje bi mogle 

negativno utjecati na kućanstva i gospodarstvo. 
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Na drugo pitanje, vezano uz troškove manifestacija, odgovorio je gradonačelnik Zlatko Babić. 

Istaknuo je da Grad Kutina već godinama organizira brojne manifestacije preko Turističke 

zajednice, uključujući Dane vina, Petrovo, Advent i biciklijadu. Pohvalio je rad direktorice 

Turističke zajednice, zamjenice gradonačelnika Ivane Grdić, i njezinih suradnika, naglasivši da su 

ove manifestacije izuzetno važne za promociju grada, okupljanje građana i privlačenje turista. 

Gradonačelnik je priznao da su troškovi za organizaciju manifestacija porasli te da je to rezultat 

općeg rasta cijena usluga i opreme potrebne za organizaciju događanja. Istaknuo je da su, 

primjerice, troškovi najma opreme i tehničke podrške, kao i angažiranje izvođača, porasli 

dvostruko u odnosu na prijašnje godine. Govoreći konkretno o Danu vina, gradonačelnik je 

naglasio da ova manifestacija nije samo zabavnog karaktera, već služi i kao platforma za promociju 

lokalnog gospodarstva, osobito OPG-ova koji proizvode škrlet i druge autohtone proizvode. 

Gradonačelnik je dodao kako se manifestacije koriste i za uključivanje lokalnih udruga, sportskih 

klubova i djece, čime se doprinosi bogatstvu društvenog života u Kutini. 

Gradonačelnik je naveo da će vijećnicima dostaviti detaljan financijski izvještaj o troškovima 

Turističke zajednice, uključujući raspodjelu sredstava po manifestacijama, na temelju kojih će 

vijećnici moći sami procijeniti troškove i donijeti odluke o mogućim uštedama. 

 

Vijećnik, g. Davor Kljakić, rekao je da nije zadovoljan odgovorima te je zatražio dostavu pisanog 

odgovora na oba pitanja. 

 

Vijećnica, gđa Nataša Vugrinović postavila je dva pitanja. Prvo pitanje se odnosio na mogućnost 

osnivanja osnovne katoličke škole u Kutini, s obzirom na to da Novska i Sisak već imaju takve 

škole. Vijećnicu je zanimalo razmišlja li Grad Kutina o pokretanju takve inicijative. Drugo pitanje 

bilo je vezano uz novo vozilo hitne medicinske pomoći koje je nedavno dodijeljeno Hitnoj pomoći 

Kutina. Vijećnica je tražila pojašnjenje je li Grad Kutina sam financirao kupnju vozila ili je u tome 

sudjelovala i Županija. Također, zanimalo ju je osnivanje drugog tima hitne pomoći, s obzirom na 

to da kmada prvi tim ode na teren, u hitnoj službi ostaje samo jedna medicinska sestra. 

 

Na oba pitanja odgovorio je gradonačelnik Babić, koji je istaknuo da Grad Kutina trenutačno nema 

planove za osnivanje osnovne katoličke škole. Objasnio je da Novska već duže vrijeme ima 

osnovnu katoličku školu, dok se u Popovači spominje mogućnost otvaranja katoličke srednje škole. 

Gradonačelnik je naglasio kako u Kutini nije bilo ozbiljnih rasprava o pokretanju takve inicijative. 

Grad Kutina upravlja s četiri osnovne škole i jednom glazbenom školom, te vjeruje da te škole 

pružaju zadovoljavajuću razinu obrazovanja za sve učenike. 

Na drugo pitanje, vezano uz vozilo hitne pomoći, gradonačelnik je pojasnio kako je Grad Kutina 

vlastitim sredstvima financirao kupnju novog vozila, iako su neki mediji izvještavali da je to učinila 

Županija. Grad je odlučio financirati kupnju vozila zbog hitnosti situacije i potrebe za poboljšanjem 

hitne medicinske službe u Kutini. Suradnja s Županijom bila je ključna u osnivanju drugog tima 

hitne pomoći, što je Grad Kutina podržao. Županija je financirala troškove osoblja za novi tim hitne 

pomoći, dok je Grad osigurao vozilo. Ovaj novi tim, koji uključuje doktora, medicinsku sestru i 

vozača, značajno je poboljšao dostupnost hitne pomoći u Kutini. Time se smanjuje mogućnost da, 

kada prvi tim ode na teren, hitna ostane bez osoblja. 

 

Vijećnik, g. Momir Rajšić postavio je pitanje vezano uz društveni dom na Gojlu, koji, kako je 

naveo, koristi udruga motociklista "Vilenjaci". Vijećnik je naglasio da je dom u izuzetno lošem 

stanju, osobito krovište, da je oštećena u potresu te da nema uporabnu dozvolu. Istaknuo je da je 
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nedavno održana velika fešta u prostorijama doma, na kojoj su prisustvovali motociklisti iz cijele 

Hrvatske, zbog čega je izrazio zabrinutost za sigurnost. Zatražio je informacije o mogućnosti da 

Grad Kutina pomogne u sanaciji krova te omogući sigurnije uvjete za rad udruge. 

 

Gradonačelnik je pojasnio da društveni dom na Gojlu nije u vlasništvu Grada Kutine, što 

predstavlja glavnu prepreku za rješavanje ovog problema. Zgrada, pripada INA Naftaplinu, a ne 

Gradu Kutini, zbog čega Grad nema pravne mogućnosti ulagati u njeno obnavljanje ili sanaciju. 

Grad je već godinama pokušavao doći do vlasništva nad ovim objektom, ali dosad bez uspjeha. 

Unatoč tome, Grad je omogućio udruzi "Vilenjaci" da koristi prostorije doma, iako formalno ne 

može izdati uporabnu dozvolu za zgradu. Gradonačelnik je izrazio zahvalnost udruzi "Vilenjaci" 

na njihovom angažmanu u održavanju prostora, dodavši kako su oni uvelike doprinijeli očuvanju 

doma, iako su prostori u vrlo lošem stanju. Dodao je da će Grad učiniti sve što može kako bi 

pomogao udruzi "Vilenjaci" i omogućio im sigurno korištenje prostora, ali veće intervencije, poput 

obnove krovišta, moguće su tek nakon što se riješe imovinsko-pravni odnosi. 

 

Vijećnik, g. Ivica Glibo zamolio je za pojašnjenja vezana uz dva pitanja. Prvo pitanje odnosilo se 

na pješačku stazu u ulici Hrvatskih branitelja, koja je već duže vrijeme pripremljena za postavljanje 

asfalta, ali radovi nisu dovršeni. Vijećnika je zanimalo postoji li rok za završetak radova i kada će 

staza biti asfaltirana te puštena u funkciju. Drugo pitanje odnosilo se na radove na željezničkoj 

pruzi između Kutine i Popovače. Vijećnik je pitao gradonačelnika ima li informacija o tome hoće 

li ti radovi rezultirati bržim i kvalitetnijim prijevozom građana između Kutine i Zagreba, te je li 

riječ o redovnom održavanju ili većem infrastrukturnom projektu. 

 

Na prvo pitanje odgovorio je direktor Moslavina d.o.o., g. Mijo Šepak, koji je pojasnio da staza u 

ulici Hrvatskih branitelja neće biti asfaltirana u ovom trenutku jer su potrebni dodatni radovi ispod 

površine. Direktor je istaknuo kako bi bilo nepraktično postaviti asfalt prije nego se završe svi 

planirani radovi, jer bi to moglo zahtijevati ponovno raskopavanje asfaltirane površine, što bi 

dodatno povećalo troškove i produžilo rokove za završetak radova. G. Šepak je naglasio da će staza 

biti dodatno nasipana kako bi ostala prohodna i funkcionalna za pješake do konačnog završetka 

radova. 

Gradonačelnik je odgovorio je na drugo pitanje, vezano uz radove na željezničkoj pruzi između 

Kutine i Popovače. Pojasnio je kako se trenutno provodi obnova postojeće pruge, ali da je riječ o 

redovnom održavanju koje ima za cilj povećati sigurnost i poboljšati prometnu funkcionalnost na 

ovoj dionici. Gradonačelnik je istaknuo da ovi radovi neće značajno povećati brzinu putničkog 

prijevoza, osim što će omogućiti prometovanje vlakova brzinom od oko 80 km/h, što je ipak 

poboljšanje u odnosu na sadašnju situaciju. Gradonačelnik je također naglasio da ovi radovi ne 

znače odustajanje od velikog projekta izgradnje brze pruge između Dugog Sela i Novske, koja bi 

trebala omogućiti brzine do 160 km/h. Projekt brze pruge je i dalje u tijeku, a trenutno se rješavaju 

imovinsko-pravni odnosi i financijska konstrukcija projekta. Gradonačelnik je izrazio nadu da će 

projekt uskoro krenuti u realizaciju. 

 

Točka 2. 

Izvješće o radu Dječjeg vrtića Kutina za 2023./2024. godinu 

Ravnateljica Dječjeg vrtića Kutina, gđa Sandra Todorov, prezentirala je Izvješće o radu za 

2023/2024. g. te navela da je u pedagoškoj godini 2023./ 2024. g. bilo 27 odgojnih skupina sa 656 

djece i da je za odgojno obrazovni rad bilo potrebno 103 djelatnika. Osvrnula se na financiranje te 
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istakla da se vrtić u 71,7% financira iz gradskog proračuna, 20,7% iz vlastitih prihoda i 7,2% iz 

pomoći države. U nastavku je nabrojala investicije koje su provedene u protekloj pedagoškoj godini  

u iznosu od 38.000,00 eura. Istaknula je da su prošle pedagoške godine odgojne skupine radile na 

eko projektima, da je obnovljen status Eko škola te je vrtić dobio dijamantni certifikat. Podsjetila 

je na javnu dječju priredbu povodom 60 godina rođendana vrtića, te obilježavanje 30 godina od 

izdavanja prvog vrtićkog glasila Leptirić u Muzeju Moslavina. Ravnateljica se osvrnula na rad s 

djecom, zdravlje djece (njega i skrb za tjelesni rast i razvoj djece), prehranu te suradnju sa 

roditeljima, ustanovama i društvima koje djeluju na području Grada Kutine.  

 

Vijećnica gđa Barbara Mihaljević je pohvalila rad vrtića i brigu o djeci te ju je zanimao podatak 

koliko je djece ostalo neupisano prošle pedagoške godine. 

 

Ravnateljica je rekla da nema taj podatak te da će ga dostaviti e-mailom. 

 

Vijećnica gđa Vlatka Vasik Šoufek pohvalila je rad i trud odgojno-obrazovne ustanove i svih 

djelatnika te se osvrnula na problem s vrućinom u objektu Neven preko ljetnih mjeseci te je upitala 

što se radi na otklanjanju problema. 

 

Ravnateljica je navela da je započelo rješavanje navedenog problema. Pojasnila je da je u objektu 

Neven prilikom energetske obnove postavljen sustav ventilacije zraka koji je potrebno nadograditi 

s komponentom hlađenja o čemu je već  poslan upit izvođaču radova te se čeka odgovor. Vezano 

za objekt Maslačak, ravnateljica je rekla da je u izradi projekt ugradnje klimatizacije i u tom objektu 

te se nada da će se sve biti realizirano do 6. mjeseca sljedeće godine. 

 

Vijećnica gđa Vlatka Vasik Šoufek je upitala zašto su maknuli betonske rubnjake s igrališta.  

 

Ravnateljica je pojasnila da su prilikom rekonstrukcija igrališta stavljeni betonski rubnjaci, a kod 

rekonstrukcije gornjeg igrališta, stavljeni su gumirani rubnjaci te se nada da će svi betonski rubnjaci 

koji su vrlo opasani za djecu biti zamijenjeni gumiranim rubnjacima. 

 

Vijećnik g. Momir Rajšić podsjetio je prisutne o situaciji s kapacitetima vrtića i to po cijeloj 

Hrvatskog te kako je  teško dobiti smještaj u vrtiću pa je upitao da li će izgradnja novog vrtića 

zadovoljiti sve potrebe na području Grada Kutine. 

 

Ravnateljica je odgovorila da će novi vrtić imati 8 odgojno obrazovnih skupina te je navela kako 

je u planu otvaranje dviju odgojno-obrazovnih skupine od 1. studenoga o.g.  u kojima bi se smjestila 

djeca svih zaposlenih roditelja s područja Grada Kutine, a koji su se upisivali u travnju ove godine. 

Ravnateljica je mišljenja da će novi vrtić zadovoljiti sve potrebe Grada te prihvatiti svu djecu 

prijavljenu za vrtić. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar osvrnula se na podatak u izvješću da je 157 djece s teškoćama u 

razvoju, posebnim potrebama i kroničnim bolestima. Upitala je kako se nose s tako visokom 

brojkom te s koliko stručnjaka vrtić raspolaže. Vijećnica je zamolila ravnateljicu da li može 

napraviti usporedbu s prošlim godinama. 
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Ravnateljica je navela podatke od 2018. godine pa do sada te konstatirala da se brojka kreće od 

140 do 170 djece s teškoćama u razvoju, posebnim potrebama i kroničnim bolestima u svakoj 

pedagoškoj godini. U svakoj odgojno-obrazovnoj skupini u kojoj se nalaze djeca s teškoćama u 

razvoju radi i pomagač. Podsjetila je prisutne da su za pedagošku godinu 2023./2024. imali četiri 

pomagača na puno radno vrijeme i 8 pomagača na pola radnog vremena, a da u pedagoškoj godini 

2024./2025. imaju 5 pomagača na puno radno vrijeme i 9 pomagača na pola radnog vremena. 

Ravnateljica je objasnila da pola djece ima problem u govornom izričaju te da s njima rade  

rehabilitatorica i defektologinja,  jedna petina djece ima problem s prehrambenim potrebama te se 

njima osigurava poseban obrok i vodi se briga o namirnicama na koje su alergični, dok su 32 djeteta 

djeca s teškoćama u razvoju i medicinskom dokumentacijom i oni su smješteni u 15 odgojno-

obrazovnih skupina zajedno s pomagačima. Ravnateljica je navela da su u vrtiću zaposleni  

pedagog, psiholog, rehabilitator, fonetičara-rehabilitatora kao stručno osoblje koje radi s djecom. 

 

Vijećnik g. Drago Šivak predložio je da se u slijedeće izvješće uvrsti i podatak o broju djece koji 

su s područja grada Kutine te koji su putnici iz prigradskih naselja. Vijećnik je objasnio razloge 

svoga prijedloga pa je rekao da je Grad najavio izgradnju vrtića u Kutinskoj slatini i Repušnici, te 

je rekao da se boji dok Grad sagradi vrtić da neće biti djece na tom području.  

 

Vijećnik g. Miroslav Šnjarić se nadovezao na sugestiju vijećnika g. Šivaka te je rekao su u vrtiće 

u Kutini upisana djeca iz okolnih sela gdje postoje vrtići kao što je Banova Jaruga i Međurić, pa ga 

je zanimalo koliki su tamo kapaciteti. Osvrnuo se na izgradnju vrtića u Kutinskoj Slatini te je 

ukazao da Grad ulaže u izgradnju vrtića u prigradskom naselju, a stanovnici tog prigradskog naselja 

svoju djecu su upisali u vrtić u gradu.  

 

Ravnateljica je izvijestila da je u vrtiću u Banovoj Jarugi smješteno dvadesetero djece i da postoji 

kapacitet za smještajem još dvoje djece. Istaknula je da vrtići na području grada Kutine ne primaju 

djecu koja nisu iz kutinskog područja. Osvrnula se i na situaciju s vrtićem u Međuriću te naglasila 

da je za rad jedne odgojno-obrazovne skupina potrebno imati upisano minimalno petnaestero djece, 

što nije slučaju Međuriću. Vezano za vrtić u izgradnji u Kutinskoj Slatini, ravnateljica je izvijestila 

da 22 djece s tog područja pohađa vrtić u gradu. 

 

Vijećnika g. Davora Malića zanimalo je da li osim engleskog programa ima i program učenja 

njemačkog jezika. Ukazao je na činjenicu slabe polaznosti kraćeg programa engleskog jezika te 

upitao da li su roditelji upoznati s mogućnošću sudjelovanja u tom programu. 

 

Ravnateljica je pojasnila da se kraći program engleskog jezika provodi već dugi niz godina.. 

Objasnila je da se program provodi 2 puta tjedno (utorkom i četvrtkom) po 45 minuta.  Podsjetila 

je prisutne da od 2020. godine vrtić ima verificirani desetosatni program engleskog jezika i 

program katoličkog vjerskog odgoja, ali da nemaju potreban broj da bi krenuli s navedenim 

programima. 

 

Vijećnik g. Dražen Kindreman pohvalio je rad vrtića te podsjetio da je završena projektna 

dokumentacija za izgradnju vrtića u Repušnici tj. ishođena je lokacijska dozvola. Istaknuo je da će 

vrtić imati dvije odgojne skupine te ga je zanimalo o kojim se odgojnim skupinama radi. 
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Ravnateljica je odgovorila da je prema projektu planirana jedna vrtićka skupina koja bi imala 

maksimalno 22 djece i jedna jaslička skupina od 14 djece. 

 

Jednoglasno s 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijet je 

 

Zaključak 

o prihvaćanju Izvješća o radu Dječjeg vrtića Kutina za 2023./2024. godinu 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu Dječjeg vrtića Kutina za 2023./2024 godinu, koje je sastavni dio ovog 

Zaključka. 

 

II. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama Grada 

Kutine“ 

 

 

Točka 3. 

Izvješća o realizaciji godišnjeg plana i programa osnovnih škola Grada Kutine za školsku 

godinu 2023./2024. 

 

a) OŠ Stjepana Kefelje 

 

Ravnatelj OŠ Stjepana Kefelje, g. Ivica Petrović, prezentirao je Izvješće o realizaciji Godišnjeg 

plana i programa rada za 2023./2024.godinu.  

 

Vijećnik g. Momir Rajšić prisjetio se da je prošle godine bilo problema s pomoćnicima u nastavi 

te je upitao ravnatelja je li bilo kakvog pomaka po tom pitanju u odnosu na prošlu godinu i koliko 

je ravnatelj zadovoljan s trenutnim stanjem. Osvrnuvši se na slučaj u školi u Zagrebu koji je 

medijski eksponiran, vijećnik je upitao ravnatelja da li je škola imala problema s nasiljem te što 

škola poduzima u cilju sprječavanju nasilja. 

 

Vezano za pomoćnike u nastavi, ravnatelj je odgovorio da je održan sastanak „Aktiv ravnatelja“ s 

gradonačelnikom na kojem je zatražen veći broj pomoćnika u nastavi nego što su dobili projektom. 

Ravnatelj je objasnio da postoji više djece s rješenjima nego pomoćnika. Naglasio je da su po 

projektu na području Grada Kutine dobili 34 pomoćnika (32 pomoćnika se financiraju iz projekta 

a dva pomoćnika financira Grad) koji su se raspodijelili po školama. Ravnatelj je rekao da svaka 

škola ima potrebe za više pomoćnika u nastavi te da bi svako dijete s poteškoćama trebalo imati 

pomoćnika po zakonu. Ravnatelj je rekao da u njegovoj školi fali dva pomoćnika te da problem 

rješavaju u hodu tako da pomoćnika imaju ona djeca kojima je najpotrebniji te da u nekim 

situacijama učitelj sam rješava situaciju nedostataka pomoćnika. Na drugo pitanje vezano za slučaj 

nasilja u zagrebačkoj školi, ravnatelj je odgovorio da svaka škola ima takvih problema te da ih 

pokušavaju riješiti zajedno s roditeljima. 

 

Vijećnik g. Drago Šivak je upitao ima li pomaka u vezi ograde oko Područne škole u Repušnici ili 

se čeka izgradnja nove škole. 
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Ravnatelj je odgovorio da je izgradnja ograda već godinama tema i da je planiran početak 

realizacije no situacija se u međuvremenu promijenila jer je Grad Kutina tražio komad zemlje koji 

je u vlasništvu škole za izgradnju novog vrtića. Dogovoreno je da će škola dati dio zemljišta pod 

uvjetom da se ide u izgradnju nove škole. Objasnio je da bi se navedeni vrtić gradio ispred škole, 

pa bi se nova zgrada škole izgradila na dijelu gdje je igralište, a nova igrališta bi se gradila iza 

objekata vrtića i škole. Ravnatelj je rekao da je napravljeno idejno rješenje te se nada da će biti 

sredstava da se ta škola i sagradi kroz par godina. 

 

Vijećnik g. Drago Šivak je zahvalio na trudu koji ravnatelj ulaže u realizaciju projekata izgradnje 

vrtića i škole te izrazio mišljenje da se ograda treba napraviti i da bi se ograda trebala nalaziti  do 

ceste i zbog dječjeg vrtića i zbog škole. 

 

Ravnatelj je objasnio da će se u izradi projekta nalaziti i izgradnja ograde te da nije mogao ići u 

realizaciju izgradnje ograde u vrijednosti od 30.000,00 eura koja bi se ubrzo trebala micati. 

 

Vijećnik g. Dražen Kinderman je pohvalio ravnateljev angažman i rad te je rekao da je ravnatelj 

dobro postupio što je odustao od ograde te ponovio da je svima cilj izgradnja nove škole u 

Repušnici. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar osvrnula se na navode u Moslavačkom listu da je u Osnovnoj školi 

Stjepana Kefelje upisano 144 prvašića, što smatra netočnim. Osvrnula se na rad škola u jednoj 

smjeni te je istaknula da bi se trebalo urediti vanjska igrališta koja bi poslužila kako u nastavi tako 

i u vannastavnim aktivnostima i u aktivnostima sugrađana. Zanimalo ju je da li je ravnatelj poduzeo 

neke korake vezano za uređenje vanjskih igrališta. Vijećnica je još upitala ravnatelja je li upoznat 

s time da će Osnovna škola Stjepana Kefelje postati pravna osoba od posebnog interesa za sustav 

civilne zaštite Grada Kutine.  

 

Ravnatelj je objasnio da je cilj ministarstva da do 2027./2028. godine sve škole krenu raditi u jednoj 

smjeni kako bi se mogla provoditi cjelodnevna nastava.  Podsjetio je da na području grada Kutine 

dvije škole već provode projekt „cjelodnevne nastave“ te se i Osnovna škola Stjepana Kefelje 

priprema za taj projekt. Izvijestio je da su završili idejni projekt dogradnje škole sa 4 ili 5 učionica, 

na što su dobili suglasnost ministarstva, i da se nada da će se sljedeće školske godine započeti s 

dogradnjom škole. Ravnatelj se složio s vijećnicom da će biti problema sa sportskom dvoranom te 

da treba graditi i izgrađivati vanjska igrališta kod naših škola. Naglasio je da niti jedna osnovna 

škola na području grada Kutine nema adekvatno vanjsko igralište. Na pitanje vezano za civilnu 

zaštitu, ravnatelj je odgovorio da nije upoznat s time. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je obavijestila ravnatelja da je u prijedlogu jedne od točaka sjednice 

navedeno da će Osnovna škola Zvonimira Franka i Osnovna škola Stjepana Kefelje biti određene 

kao pravne osobe od posebnog interesa za provedbu sustava civilne zaštite. Vezano za igrališta, 

vijećnica je zamolila ravnatelja da potencira izgradnju igrališta te da će oni kao vijećnici sigurno 

podržati inicijativu. 
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Ravnatelj je odgovorio da se slabo ulaže u škole i da treba osigurati više sredstava za škole. 

Podsjetio je prisutne da se predviđen iznos sredstava koji se ulaže u škole nije mijenjao zadnjih 22 

godine. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća konstatirao je da se o Izvješću ne glasa već se ono prima na znanje te 

je donijet 

 

Zaključak 

o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada  

Osnovne škole Stjepana Kefelje za školsku godinu 2023./2024.  

 

I. 

Prima se na znanje Izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada Osnovne škole Stjepana 

Kefelje za školsku godinu 2023./2024., koje je sastavni dio ovog Zaključka. 

 

II. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama Grada 

Kutine“ 

 

 

b) OŠ Zvonimira Franka 

 

Ravnatelj OŠ Zvonimira Franka, g. Dario Duda, prezentirao je Izvješće o realizaciji Godišnjeg 

plana i programa rada za 2023./2024. godinu. Pohvalio je atletičarke Osnovne škole Zvonimira 

Franka koje su bile državne prvakinje ove školske godine u atletici za 7. i 8. razrede te se osvrnuo 

na rad posebnog odjela za djecu s teškoćama u razvoju. U svom izlaganju osvrnuo se na sigurnost 

učenika, i to prvenstveno u područnoj školi Ilova, gdje nema nogostupa te djeca do škole moraju 

ići cestom koja je izuzetno prometna. Predložio je da se na cestu postave uspornici prometa uz 

područnu školu te se dotakao i semafora u Ilovoj kod „brze ceste“ koji više od tri godine nije u 

funkciji i koji je nužno popraviti radi sigurnosti učenika. U vezi područne škole na Gojilu, ravnatelj 

je izvijestio vijećnike da je potrebno napraviti određena ulaganja u školu te da je zgrada škole, u 

vlasništvu INA Naftalipna d.o.o.. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je obavijestila prisutne da svake godine unatrag par godina učenici 

posebnog odjela idu na obuku plivanja u Sisak. I ravnatelju OŠ Zvonimira Franka uputila je pitanje 

vezano za školska igrališta te ju je zanimalo da li ravnatelj ima viziju kako bi igralište trebalo 

izgledati  

 

Ravnatelj je odgovorio da je u tijeku izrada projektne dokumentacije te da se u sklopu škole nalazi 

jedno veliko nogometno igralište, odnosno prošireno rukometno igralište, te da se u gornjem dijelu 

nalazi  košarkaško igralište s atletskom stazom. Izvijestio ih je da su navedena igrališta u jako 

lošem stanju  i da je to velika investicija te da se radi na tom da se navedena igrališta presvuku 

jednim slojem asfalta. 
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Vijećnik g. Davor Malić osvrnuo se na natječaj trgovačkog lanca  Kaufland za dodjelu besplatnog 

voća i povrća školama te ga je zanimalo da li su se škole na području Grada Kutine prijavile na taj 

natječaj.  

 

Ravnatelj je rekao da su se sve škole s područja Grada Kutine prijavila na natječaj no da ove godine 

niti jedna škola nije prošla na natječaju, ali da su neke škole prijašnjih godina dobile na natječaju 

dodjelu besplatnog voća i povrća.  

 

Vijećnik g. Momir Rajšić je upitao da li je u razdoblju 2023./2024. godina napravljeno nešto na 

područnoj školi Gojlo  primjerice od krova i unutarnjeg uređenja. 

 

Ravnatelj je još jednom ponovio da je područna škola Gojlo vlasništvo INE Naftaplina odnosno 

zgrada u kojoj se nalazi škola i okolno zemljište. Obavijestio je prisutne da je osobno kontaktirao 

INU i dogovorio s njima darovanje zgrade i zemljišta školi, odnosno gradu Kutini no porez koji je 

Grad Kutina trebao platiti na darovni ugovor bio je previsok te se zastalo s procesom darovanja. 

Naglasio je da su tako stala i ulaganja u zgradu područne škole Gojilo koja su prijeko potrebna a 

odnose ne na izmjenu krovišta, izmjenu vanjske i unutrašnje stolarije itd. Ravnatelj je kazao da u 

područnoj školi  imaju trorazrednu kombinaciju od 4 učenika u prvom, trećem i četvrtom razredu. 

 

Vijećnik g. Robert Krpes upitao je da li još postoji problem kod Osnovne škole Zvonimira Franka 

oko sigurnosti učenika i gradilišta novoga vrtića. 

 

Ravnatelj je rekao da je problem bio aktualan kada se vrtić gradio te da je javno govorio da nije 

zadovoljan s pristupnom cestom koja je napravljena i koja još nije u funkciji jer vrtić nije u funkciji. 

Naglasio je da će navedena pristupna cesta biti problematična kada vrtić profunkcionira jer se na 

njoj nalazi raskršće koje je predviđeno za dovoz i vrtićke djece i školske djece kao i za vozila 

dostave. 

 

Vijećnik g. Momir Rajšić je upitao koliko je osoba angažirano za rad u područnoj školi Gojlo u 

koju ide 4 učenika te koliko je to financijski održivo. Vijećnik je predložio da se organizira prijevoz 

i da se ti učenici pridruže ili područnoj školi u Ilovoj ili matičnoj školi. 

 

Ravnatelj je potvrdio da bi bilo jednostavnije djecu prevozit autobusom do najbliže škole, a to je 

škola Ilova te je rekao da će u budućnosti najvjerojatnije doći do toga. U rad područne škole u 

Gojilu uključene su učiteljica i spremačica, kuharica koji su tamo svaki dan te učitelji engleskog 

jezika, informatike i vjeronauka koji dolaze u područnu školu održavati nastavu. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća konstatirao je da se o Izvješću ne glasa već se ono prima na znanje te 

je donijet 

Zaključak 

o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada 

 Osnovne škole Zvonimira Franka za školsku godinu 2023./2024.  

 

I. 

Prima se na znanje Izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada Osnovne škole Zvonimira 

Franka za školsku godinu 2023./2024., koje je sastavni dio ovog Zaključka. 
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II. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama Grada 

Kutine“ 

 

 

c) OŠ Mate Lovraka 

 

Ravnateljica OŠ Mate Lovraka, gđa. Vedrana Banda prezentirala je Izvješće o realizaciji Godišnjeg 

plana i programa rada za 2023./2024.godinu. Naglasila je da je Osnovna škola Mate Lovraka 

najstarija škola na području Grada Kutine i da su prošle godine obilježili 235. obljetnicu rada škole.  

Osvrnula se na uspjehe škole i sudjelovanje u državnim natjecanjima te je podsjetila da je škola 

poznata po astronomiji, tehničkoj kulturi i izvrsnim rezultatima iz Lidrana. Podsjetila je sve na 

tragediju škole kada je poginulo jedno dijete te je istaknula da je pitanje sigurnosti škole i sigurnosti 

školskih objekata, prometa, osiguranja zgrada pitanje svih ustanova. Ujedno je podsjetila prisutne 

na problem školske kuhinje u kojoj se ne može osigurati topli obrok za sve učenike zbog  

neadekvatnog prostora. Ravnateljica je izvijestila o procesu dobivanja suglasnosti za adaptiranje 

školske kuhinje u Kutinskoj Slatini u kojoj bi se kuhalo za sve učenike i prevozilo u matičnu školu 

u Kutini sve do izgradnje istočne školske zgrade i suvremene blagovaonice i kuhinje. Vezano za 

pitanje vijećnice gđe Jasminke Molnar u vezi igrališta, ravnateljica je odgovorila da su svi svjesni  

kakvi su prostori škole Lovrak te da imaju nogometno igralište na kojem su uredili košarkaški dio. 

 

Vijećnik g. Drago Šparavac osvrnuo se na nogostup u Kutinskoj Slatini od ceste D 45 prema školi  

o kojem se već priča godinama. Zanimalo ga je zašto nije realiziran projekt izgradnje nogostupa.  

Osvrnuo se i na igralište u Kutinskoj Slatini koje nema ograde te izrazio mišljenje da bi igralište 

trebalo ograditi jer su i tamo djeca u opasnosti. 

 

Ravnateljica je zahvalila vijećniku na brizi za sigurnost djece te je rekla da posjeduje kartoteku  

zahtjeva i zamolbi od strane roditelja, vijeća i odbora u vezi sigurnosti i da na tome škola radi 

godinama. Vezano za igralište u Kutinskoj Slatini, ravnateljica je odgovorila da igralište nije na 

školskom prostoru te da je područna škola u Kutinskoj Slatini sama ogradila svoje područje.  

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner obavijestio je ravnateljicu da je prije dvadesetak dana uputio  

vijećničko pitanje u vezi jedanaestero djece gornje Kutinske Slatine koja bi trebala imati pravo na 

prijevoz do škole, ali ga nemaju. Upitao je da li se navedena situacija može kako riješiti da djeca 

iz tog lijevog gornjeg dijela sela dobiju prijevoz. 

 

Pročelnik je odgovorio da s gornjeg dijela sela ima trinaestero djece pri čemu osmero djece ima 

manje od 3 kilometara do škole, te prema zakonu ne bi imali mogućnosti prijevoza. Pročelnik je 

objasnio da je najveći problem cesta koja je strma i uska i na kojoj veliki autobus ne može proći. 

 

Vijećnik g. Momir Rajšić je upitao je ravnateljicu da li ima pripremljen plan vezano za prijevoz 

hrane iz škole Kutinska Slatina do matične škole, da li će trebati nekoga dodatno zaposliti ili će 

trenutni zaposlenicima biti dostatni te da li će podjela hrane po razredima poremetiti ritam nastave. 
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Ravnateljica je obavijestila da će to biti vrlo zahtjevna organizacija i to od  pakiranja toplog obroka 

u porcije, donošenja u sjedište škole i distribuiranje po razredima, jer u školi ne postoji 

blagovaonica. Istaknula je da kašete s hranom neće moći nositi đaci, kao što sada rade, nego će 

morati raditi učitelji, spremačice i kuhari. Ravnateljica je još jednom naglasila da im je iznimno 

teško organizirati prehranu djece i da se zadnje dvije godine bave više s  hranom nego odgojem i 

obrazovanjem. 

 

Vijećnik g. Davor Malić se osvrnuo na podzemne vode koje su izbijale kroz zidove u kuhinjske 

prostorije te je upitao da li je stanje popravljeno ili je sanirano. 

 

Ravnateljica je rekla da je za sada sve u redu te da podzemne vode ne prodiru otkako je prošla 

aglomeracija i od kada je napravljena velika šahta. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća konstatirao je da se o Izvješću ne glasa već se ono prima na znanje te 

je donijet 

 

Zaključak 

o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada 

Osnovne škole Mate Lovraka za školsku godinu 2023./2024.  

 

I. 

Prima se na znanje Izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada Osnovne škole Mate 

Lovraka za školsku godinu 2023./2024., koje je sastavni dio ovog Zaključka. 

 

II. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama Grada 

Kutine“ 

 

 

 

d) OŠ Vladimira Vidrića 

 

Ravnateljica OŠ Vladimira Vidrića, gđa Snježana Coha, prezentirala je Izvješće o realizaciji 

Godišnjeg plana i programa rada za 2023./2024.godinu te je naglasila da škola sudjeluje u projektu 

cjelodnevne nastave kao eksperimentalna škola. Izvijestila je prisutne da su obnovili kompletan 

namještaj u školi (kupljene su sve nove klupe, stolice, ormari u razredima, katedre i stolice za 

učitelje), postavljen je novi pod u prizemlju, kupljene klime za sve razrede, postavljen je razglas u 

hodnicima te se umjesto zvona sada pušta  glazba.  Ravnateljica je navela da im je u planu asfaltirati 

dva školska igrališta i da je za to završena jednostavna nabava. Obavijestila je da svako dijete ima 

novi ormarić te da je zabranjeno korištenje mobitela u školi. 

 

Vijećnica gđa Vlatka Vasik Šoufek pohvalila je školu što pronalazi nove načine stvaranja prihoda. 

Osvrnula se na dolazak lunaparka u lipnju ove godine koji se smjestio na zemljištu škole te je 

navela da ima saznanja kako dosta roditelja nije bilo zadovoljno s time. Zanimalo ju je da li su  

djeca mogla ići van ili su bili zatvoreni u školi. Upitala je planira li se i za sljedeću godinu smještaj 

lunaparka na zemljište škole ili je Grad pronašao drugu, prihvatljiviju lokaciju. 
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Ravnateljica je rekla da je po tom pitanju neutralna i da smatra da bi svi trebali biti fleksibilniji. 

Odgovorila je da su djeca išla van te da su imali na korištenje jedno igralište. Istaknula je da djeca 

imaju prostore oko škole, kao i  vanjsku učionicu te da djeca to vole i da nije dugo trajalo. Vezano 

za korist od lunaparka, ravnateljica je rekla da dobiju ulaznice koje se podjele učenicima. 

 

Gradonačelnik se nadovezao i rekao da lunapark nije bio u radu u vrijeme održavanja nastave, nego 

je radio samo poslijepodne te nije remetio redovite aktivnosti škole. 

 

Vijećnica gđa Vlatka Vasik Šoufek je istaknula da je problem u mjestu gdje se nalazi lunapark te 

upitala jesu li prihodi lunaparka dovoljna zamjena za to što su roditelji nezadovoljni. Vijećnica je 

rekla da iz pouzdanih izvora zna da određena djeca nisu izlazila izvan škole cijelo vrijeme rada 

lunaparka. 

 

Ravnateljica je rekla da su djeca mogla ići van te je boravak lunaparka trajao samo dva tjedna. 

 

Vijećnik g. Momir Raišić je upitao da li u školi postoji neki problem te da li je bilo možda slučajeva 

nasilja kao u Zagrebu koje su morali rješavat i kako su se nosili s time 

  

Ravnateljica je odgovorila da ima problema na dnevnoj bazi te da se neki problemi riješe sami od 

sebe, dok neke rješavaju. Istaknula je da stalno ima problema s nasiljem, posebno kada je riječ o  

djeci s problemima u ponašanju.  Ujedno je napomenula da sustav nije baš dobro organiziran po 

tom pitanju te da često ravnatelji ostaju sami u takvim pričama i da sami pokušavaju riješiti 

problem. Ravnateljica se osvrnula i na učitelje te je rekla da su vrlo frustrirani sa sustavom i 

okolinom jer svi drugi smatraju da znaju bolje od učitelja. Ravnateljica je iznijela mišljenje da su 

se prije djeca učila da budu odgovorna, da se brinu za sebe i da moraju odgovarati za svoje 

postupke, što danas nije slučaj. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je pohvalio rad škole te je zamolio da mu se objasni koja je prednost 

da nema školskog zvona, nego se umjesto njega pušta glazba. Rekao je da smatra da ne bi trebalo 

izbaciti školsko zvono. 

 

Ravnateljica je navela da se učenicima sviđa glazba te da su htjeli unijeti malo promjena u školi. 

Istaknula je činjenicu da je ponekad nezgodno i da se glazba ne čuje u razrede te da planiraju 

postaviti zvučnike u razrede ili će vratiti školsko zvono. 

 

Vijećnik g. Robert Krpes osvrnuo se na novo gradilište u  neposrednoj blizini škole te je upitao da 

li imaju  problema u vezi samog prijevoza djece.  

 

Ravnateljica je obavijestila da su učenici postavili pitanje gradonačelniku kada su imali susret sa 

njime u vezi označavanja područja oko škole sa znakom “škola“ i postavljanjem ležećih policajca. 

Navela je i da je područje oko škole postalo prometnije kako se napravio most. Istaknula je da 

nemaju problema oko prijevoza djece. Povezano s pitanjem prometa, ravnateljica se osvrnula na 

problem vrtića te navela da roditelji ne poštuju regulaciju unutar škole i da se parkiraju na mjesta 

učitelja.  
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Predsjednik Gradskog vijeća konstatirao je da se o Izvješću ne glasa već se ono prima na znanje te 

je donijet 

 

Zaključak 

o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada  

Osnovne škole Vladimira Vidrića za školsku godinu 2023./2024.  

 

I. 

Prima se na znanje Izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada Osnovne škole Vladimira 

Vidrića za školsku godinu 2023./2024., koje je sastavni dio ovog Zaključka. 

 

II. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama Grada 

Kutine“ 

 

 

e) OŠ Banova Jaruga 

 

Ravnateljica OŠ Banova Jaruga gđa Irena Rukavina  predsjednica Školskog odbora, prezentirala je 

Izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada za 2023./2024.godinu te istaknula da je škola 

u Banovoj Jarugi po broju učenika najmanja škola u Gradu Kutini i da su prošlu godinu završili s 

135 učenika raspoređenih u 14 razrednih odjela, s 50 zaposlenika i 3 područne škole u Međuriću, 

Zbjegovači i Jamaricama. Naglasila je da su u ljeto ove godine privremeno zatvorili područnu školu 

Zbjegovača zbog neupisanih učenika. Navela je da su u lipnju obilježili 130. obljetnicu škole 

prikazom rada učenika u izvannastavnim i izvanškolskim aktivnostima, svečanim programom i 

humanitarnim koncertom. Ravnateljica je obavijestila prisutne da su od jeseni prošle školske 

godine uključeni u eksperimentalni projekt cjelodnevna škola te da su kao škola s manjim brojem 

učenika iz projekta dobili 230.000,00 eura. S navedenim sredstvima uredili su hol škole te postavili 

modularni namještaj od poliuretanske pjene za odmor i rekreaciju učenika, nove podove u 

prizemlju škole, u sve učionice su postavljeni interaktivni ekrani, zamijenjena je stolarija u 

područnim školama i u matičnoj školi, opremili su kuhinju novim pomagalima, a isto tako i  

sportsku dvoranu novim spravama i rekvizitima. Za sve učenike nabavljene su ergonomske stolice, 

promijenje su ploče na blagovaonskima stolovima i u učionicama i dr.. Istaknula je da su putem 

projekta kupili  gospodarsko vozilo Citroen berlingo s kliznim vratima jer prevoze hranu 2 puta na 

dan u područne škole u Međurić i Jamarice. Ravnateljica je spomenula ulaganja u područnu školu 

u Jamaricama koja je nakon strašnog nevremena stradala. 

 

Vijećnik g Ivica Glibo osvrnuo se na problem pomoćnika u nastavi te sigurnost učenika te je 

apelirao na sve prisutne da se problemi trebaju rješavati i treba pronaći sredstva u proračunu da se 

riješe.  

 

Vijećnik g. Miroslav Šnjarić je čestitao ravnateljici i djelatnicima škole na velikom radu i istaknuo 

da se vide promjene u Osnovnoj školi Banova Jaruga i područnim školama, a pogotovo u 

Jamaricama. Vijećnik je izrazio nezadovoljstvo zbog zatvaranja područnih škola u selima. Postavio 

je pitanje vezano za područnu školu u Janja Lipi, koja je izgrađena na dvije čestice, kako se mogla 

privatna osoba upisati kao vlasnik čestice koja je nekada bila vlasništvo škole. 
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Ravnateljica je pojasnila da je u tijeku postupak rješavanja imovinsko pravnih odnosa. Objasnila 

je da je u prošlosti susjed bio suvlasnik škole u dijelu 1/3, te da je Grad Kutina pokrenuo rješavanje 

spora da škola postane vlasnik cijele čestice kao nekada.  

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar pohvalila je rad ravnateljice i svih djelatnika. Postavila je pitanje 

u vezi područne škole u Međuriću. Zanimalo ju je koliko ima učenika te da li ima nekakvu 

perspektivu ili školi prijeti zatvaranje. 

 

Ravnateljica je odgovorila da je područna škola u Međuriću kompletno obnovljena 2010. godine, 

sa svim mogućim nastavnim sredstvima i opremom. Rekla je da je problem manjak učenika te da 

ne zna zašto roditelji voze učenike u školu u Kutinu i u Novsku, posebno iz razloga što je kroz 

projekt cjelodnevne nastave osiguran produženi boravak za djecu do 16:00 sati. Ravnateljica je 

obavijestila da školu u Međuriću pohađa 9 učenika u 2 razredna kombinirana odjela. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća konstatirao je da se o Izvješću ne glasa već se ono prima na znanje te 

je donijet 

 

Zaključak 

o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada  

Osnovne škole Banova Jaruga za školsku godinu 2023./2024.  

 

I. 

Prima se na znanje Izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada Osnovne škole Banova 

Jaruga za školsku godinu 2023./2024., koje je sastavni dio ovog Zaključka. 

 

II. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama Grada 

Kutine“ 

 

 

f) OGŠ Borisa Papandopula 

 

V.D. ravnatelja OGŠ  Borisa Papandopula g. Miroslav Švirtlich prezentirao je Izvješće o realizaciji 

Godišnjeg plana i programa rada za 2023./2024. godinu. Ravnatelj je obavijestio prisutne da je 

vršitelj dužnosti ravnatelja od 1. rujna ove godine. Napomeno je da su u prošloj godini održali 3 

velika koncerta, 3 manje produkcije i tridesetak manjih javnih satova. Naglasio je da aktivno 

sudjeluju sa svim institucijama u gradu kojima su potrebne glazbeno umjetničke usluge.  

 

Vijećnik g. Robert Krpez čestitao je g. Švirtlihu na imenovanju te se osvrnuo na problem objekta 

škole. Podsjetio je prisutne na izgradnju pristupne ceste za buduću zgradu glazbene škole, ali se s 

radovima stalo. 

 

Gradonačelnik je napomenuo kako je sljedeći projekt Grada omogućiti Osnovnoj glazbenoj školi 

nužne uvjete za njezin daljnji kvalitetni rad, a to pretpostavlja kvalitetan prostor. Izvijestio je 

vijećnike da planiraju preseliti Osnovnu glazbenu školu u zgradu kojoj su suvlasnici HZMO i 
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HZZO. Gradonačelnik  je pojasnio proceduru prodaje suvlasničkog djela HZMO-a i HZZO-a. 

Ujedno je rekao da zgrada u koju planiraju smjestiti Osnovnu glazbenu školu nema pristupnu cestu 

niti parkiralište i da je jedino rješenje da se pristupna cesta osigura sa zadnje strane zgrade te je 

objasnio probleme s kojima se susreću u realizaciji izgradnje pristupne ceste. 

 

Vijećnica gđa Vlatka Vasik Šoufek zamolila je da joj se objasni najam glazbenih instrumenata te 

je zatražila odgovor o članarinama koje ima Osnovna glazbena škola. 

 

Ravnatelj je vezano za najam instrumenta, odgovorio da škola redovito kupuje svoje glazbene 

instrumente Objasnio je da su neki instrumenti prilagođeni za malu djecu (npr. violina) te da 

početnici dobivaju male instrumente koje s godinama prerastaju te su im potrebni veći instrumenti. 

Rekao je da je isplativije roditeljima iznajmljivati instrument dok dijete nije još stasalo za onaj 

zadnji instrument koji bi roditelji trebali kupiti i koji bi im ostao u trajnom vlasništvu. Ravnatelj je 

naveo da iznajmljuju sve instrumente osim klavira te da je cijena pristupačna i iznosi 7,00 eura 

mjesečno. Vezano za pitanje o članarinama, ravnatelj je odgovorio da je riječ o članarinama u 

raznim udrugama, kao što je npr. Hrvatsko društvo glazbenih i plesnih pedagoga čiji je član i 

Osnovana glazbena škola i koristi njihove usluge. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je upitala u kojoj je fazi izbor ravnatelja. 

 

Ravnatelj je objasnio da je natječaj završen te da će uskoro biti održana sjednica školskog odbora 

na kojoj će se otvarati prikupljene ponude. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća konstatirao je da se o Izvješću ne glasa već se ono prima na znanje te 

je donijet 

 

Zaključak 

o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada  

Osnovne glazbene škole Borisa Papandopula za školsku godinu 2023./2024.  

 

I. 

Prima se na znanje Izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada Osnovne glazbene škole 

Borisa Papandopula za školsku godinu 2023./2024., koje je sastavni dio ovog Zaključka. 

 

II. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama Grada 

Kutine“ 

 

 

Točka 4. 

Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje srpanj-prosinac 2023. godine 

 

Gradonačelnik g. Zlatko Babić je ukratko prezentirao Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje 

srpanj-prosinac 2023. godine i rekao kako ono, kao i prethodnih godina, sadrži kronologiju 

ukupnog rada Grada Kutine po upravnim odjelima. 

 



21 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar iznijela je primjedbu kako se s izvješćima kasni jer je ovo izvješće 

trebalo biti prezentirano na sjednici Gradskog vijeća do 1. ožujka ove godine, a izvješće o radu 

gradonačelnika u prvoj polovici 2024. do 1. listopada ove godine. 

 

Sa 7 glasova za, 6 protiv i 0 suzdržan donijet je 

 

Zaključak 

o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika Grada Kutine za razdoblje 

 srpanj-prosinac 2023. godine 

  

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu gradonačelnika Grada Kutine za razdoblje srpanj-prosinac 2023. 

godine, koje je sastavni dio ovog Zaključka. 

 

II. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama Grada 

Kutine“. 

 

 

Točka 5.  

Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2024. godine 

 

Gradonačelnik g. Zlatko Babić je ukratko prezentirao Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje 

siječanj-lipanj 2024. godine. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar se osvrnula na izvješće i istaknula kako su neka izvješća trgovačkih 

društava opsežna, a neka vrlo štura ili ih uopće nema. Predložila je da se ubuduće napravi određena 

strategija kako to izvješće gradonačelnika treba izgledati. Primijetila je da je izvješće o radu 

Turističke zajednice Grada Kutine iscrpno te se pitala zašto u njemu nije spomenut i Gradski savez 

KUD-ova koji je bio u suorganizaciji Petrova kao što je to već duži niz godina.  

Što se tiče infrastrukture i komunalnih ulaganja istaknula je da je zabrinjavajuće što su neka naselja 

još uvijek u završnoj fazi radova za aglomeraciju, iako se navodi da su predviđena sredstva već 

gotovo u potpunosti iskorištena.  Upitala je gradonačelnika može li detaljno objasniti planove za 

završetak svih radova u sklopu projekta aglomeracije, koliko je predviđeno trajanje radova u 

odnosu na prvobitni plan i postoje li procjene mogućih dodatnih troškova ili hoće li se oni 

financirati iz Gradskog proračuna ili EU fondova. Pozdravila je ulaganje u ekološke projekte poput 

nabavke spremnika i komunalne opreme, ali je naglasila da bi voljela vidjeti precizne podatke o 

efektivnosti ovih mjera. Vijećnica je izrazila mišljenje da problemi zbrinjavanja otpada nisu 

riješeni te da izvješće ne sadrži detalje o dugoročnom planu rješavanja tih problema, što je razlog 

za sumnju u upravljanje ovim sektorom. Pitala je koje se konkretne mjere poduzimaju kako bi se 

spriječilo ponavljanje problema s divljim deponijama, osobito na lokaciji u Radićevoj ulici, koliko 

je do sada ostvareno smanjenje količine miješanog komunalnog otpada i kakve su projekcije za 

sljedeću godinu i je li stopa smanjenja miješanog komunalnog otpada u prvoj polovici godine u 

skladu s ciljevima i EU zakonodavstvom. Komentirajući redovni nadzor komunalnog redarstva i 

održavanje javnih površina, vijećnica je istaknula da se građani i dalje žale na nered i zapuštenost 
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javnih prostora i da ju zanima koji su to kvalitetni rezultati kakvi se navode u izvješću kada su 

problemi i dalje očiti. 

Vezano za dio izvješća prostornog uređenja i graditeljstva za prvi dio ove godine izdvojila je kako 

se u njemu naglašava potreba za izmjenama prostornih planova i strategije urbanog razvoj te da je 

navedeno zaprimanje analiza 118 inicijativa. Pitala je koji su kriteriji za prihvaćanje inicijativa za 

izmjene prostornih planova i kako će se  osigurati da promjene odgovaraju potrebama svih građana, 

a ne samo određenih interesnih skupina.  

Vijećnica je još pitala postoji li transparentan plan prioriteta ulica i naselja za buduće radove na 

komunalnoj infrastrukturi i prometnicama, koje su konkretne mjere za poticanje trajnog 

zadržavanja mladih u Kutini i da li se razmišljalo o sufinanciranju udžbenika i za srednjoškolce 

koji dolaze iz socijalno ugroženih obitelji. 

Komentirala je Ljetnu razbibrigu i iznijela da je ona ove godine prekratko trajala, da su to aktivnosti 

za djecu koje bi trebale trajati od završetka nastavne godine kroz cijeli srpanj. 

Vijećnica je pitala zašto ove godine nije bilo „Kutinskog ljeta“ i iznijela mišljenje da su sredstva 

od biciklijade, koja nije održana, trebala biti prenamijenjena za nešto drugo i mogli biti namijenjena 

za Kutinsko ljeto jer postoje mnoge udruge i ustanove koje bi mogle upotpuniti taj program. 

Govoreći o socijalnim i društvenim uslugama, mišljenja je da bi se one trebale bazirati na 

dugoročnim programima socijalne skrbi umjesto samo na isplati Uskrsnica te je upitala  kako Grad 

planira unaprijediti socijalne i društvene usluge i koje su dugoročne mjere planirane za osiguranje 

socijalne sigurnosti građana. Nadalje, smatra da nije dovoljno objašnjeno kako će se poboljšati 

stanje i situacija u Domu zdravlja što se tiče dolaska specijalista jer da su građani nezadovoljni. 

Vijećnica se osvrnula na kupljeno vozilo za Dom zdravlja Kutina i pitala zašto Grad Kutina pomaže 

SMŽ, a zašto to ne čine i ostalo gradovi, jer ako je županija osigurala sredstva za nabavku 12 vozila, 

zašto je Grad Kutina u potpunosti financirao jedno vozilo, dok ostali gradovi i općine sudjeluju 

manjim dijelom u sufinanciraju. 

Spomenula je i da nedostaje proaktivan pristup komunikaciji s građanima i veća uključenost 

javnosti te ju je zanimalo na koji način se osigurava transparentno informiranje građana o provedbi 

komunalnih i društvenih projekata, te planira li se održavanje javnih tribina kako bi se građani bolje 

uključili u procese donošenja odluka. 

Što se tiče financija, pitala je koja su dodatna sredstva od komunalnih naknada raspoređena i 

utrošena u ovim obračunskim razdobljima jer postoji povećanje prihoda, ali i ponovna kreditna 

zaduženja ove godine, postoji li analiza učinkovitosti dosadašnjih ulaganja u infrastrukturu i 

društvene projekte, kako se mjeri uspješnost tih investicija s obzirom na korist za građane te kako 

se planira osigurati transparentnost trošenja proračunskih sredstava za projekte koji su u tijeku. 

Vezano za raspolaganje nekretninama, vijećnica je pitala koje su konkretno gradske nekretnine 

prodane ili kupljene u ova dva izvještajna razdoblja, na temelju kojih kriterija su se odluke donosile. 

Molila je pisani odgovor koje su to gradske nekretnine kupljene i prodane u zadnje dvije godine. 

Osvrnula se i na poljoprivredu i pitala koliko je poljoprivrednih gospodarstava iskoristilo potpore 

i kakav je učinak tih potpora na lokalnu zajednicu jer da je bez jasnih rezultata vezano za potpore 

i njihovom utjecaju na razvoj lokalne zajednice teško procijeniti uspješnost ovih mjera. 

Što se tiče komunalnog dijela, osvrnula se na navode u izvješću o tome da je određena svota novca 

upotrjebljena za uklanjanje komunalnog i građevinskog otpada na sajmištu, a koliko se može 

vidjeti, taj komunalni otpad tamo i dalje stoji. Zanimalo ju je što je s tim, zašto je staro sajmište još 

uvijek zatrpano i kakva je situacija što se tiče uklanjanja otpada u blizini romskog naselja jer je 

vidljivo da je predviđeno 32.700,00 eura  za sanaciju divljeg deponija kod romskog naselja a da u 

ovom izvještajnom razdoblju u prvih 6 mjeseci nije potrošeno ništa. 
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Vijećnica je molila pisani odgovor ako joj se usmeno ne odgovori jer je izvješće vrlo opširno i 

ponovila kako smatra da nije dobar koncept niti jednog izvješća, da se kasni s donošenjem na 

Gradskom vijeću i da je previše toga da bi završili bez postavljanja bitnih pitanja i dobivanja 

odgovora. 

 

Gradonačelnik je odgovorio kako će iduće izvješće o radu gradonačelnika obuhvatiti i uključiti sve 

primjedbe vijećnice. 

 

Vijećnica nije bila zadovoljna odgovorom i rekla kako je mogla dobiti odgovor na barem jedno 

postavljeno pitanje i da su se u odgovaranje mogli uključiti i pročelnici upravnih odjela. 

 

S 10 glasova za, 6 protiv i 0 suzdržan donijet je 

 

Zaključak 

o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika Grada Kutine za razdoblje 

 siječanj- lipanj 2024. godine 

  

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu gradonačelnika Grada Kutine za razdoblje srpanj-prosinac 2024. 

godine, koje je sastavni dio ovog Zaključka. 

 

II. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama Grada 

Kutine“. 

 

Točka 6.  

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2024. godinu 

 

Pročelnik Upravnog odjela za financije, g. Ivan Crnac, prezentirao je Polugodišnji izvještaj o 

izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2024. godinu i objasnio da je on rađen kao konsolidirani 

proračun Grada Kutine i 12 proračunskih korisnika. Istaknuo je da je u prvoj polici ove godine 

ostvareno 13.636.000,00 eura prihoda, da su rashodi iznosili 13.630.200,00 eura, da je višak 

prihoda nad rashodima 5.883,80 eura i da, uz preneseni višak prihoda iz prethodne godine od 

653.000,00 eura, ukupan višak na kraju ovog polugodišta iznosi  660.000,00 eura. 

Istaknuo je da je prihod od porez na dohodak ostvaren sa 42 % u odnosu na plan ili oko 23 % više 

u odnosu na isto vrijeme prošle godine i da je to rezultat povećanih plaća ili dohodaka radnika koji 

imaju prebivalište na području Grada Kutine.  

Nadalje, pročelnik je izvijestio da su prihodi od komunalnog doprinosa i naknade ostvareni su sa 

25%,  što je više u odnosu na isto razdoblje prošle godine, zato jer su naplaćeni dugovi iz prethodnih 

razdoblja. Izdvojio je neke realizirane projekte i projekte koji su u tijeku kao što su rekonstrukcija 

društvenog doma na Husainu,  završetak šumskih prometnice i početak gradnje društvenog doma 

u Repušnici. Zaključio je kako u izvještajnom razdoblju Grad Kutina nije bio izložen riziku 

likvidnosti, bez obzira na značajna povišenja vrijednosti projekata koji su plaćani i da je sve 

uglavnom plaćano u ugovornom roku. 
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Vijećnicu gđu Jasminku Molnar je zanimalo gdje su sredstva od komunalnih naknada konkretno 

utrošena odnosno raspoređena s obzirom na povećanje prihoda po toj osnovi i naglasila kako su za 

nju ponovna kreditna zaduženja u prvom dijelu godine neprihvatljiva. Osvrnula se na kreditno 

zaduženje Grada te navela kako prema Zakonu o proračunu maksimalno dopuštenje zaduženja 

jedinica lokalne samouprave može biti do 20 %, a prošle je godine prihod Grada iznosio oko 

26.000.000,00 eura, vijećnica je bila mišljenja kako bi gradonačelnik trebao odgovarati što se tiče 

kršenja fiskalne odgovornosti jer je navedeno kreditno zaduženje Grada više od 20% te je  zatražila 

gradonačelnikovo obrazloženje. Pitala je i do kada je polugodišnje izvješće trebalo biti donijeto. 

 

Vezano za prihode komunalnih naknada pročelnik g. Crnac je odgovorio da se ona, pored  

namjenskih rashoda kao što je održavanje komunalne infrastrukture, namjenjuju i za obrazovanje,  

zdravstvo i za druge vrste djelatnosti. Spomenuo je i velike izdatke za vatrogastvo i vrtiće, sve u s 

kladu sa zakonom. 

 

Odgovarajući na pitanje o kreditnom zaduženju, pročelnik je odgovorio kako vijećnica nije dobro 

izračunala jer se 20% odnosi na izvorni proračun, a izvorni proračun Grada Kutine je oko 

12.000.000,00 eura i da je prema tome  kreditno zaduženje u 2024. godini iznosilo 7,13 %. Što se 

tiče prihvaćanja polugodišnjeg izvješća na Gradskom vijeću, pročelnik je odgovorio kako ga je 

Upravni odjel za financije po Zakonu o proračunu dužan dostaviti gradonačelniku do 5. rujna i da 

nema roka do kada ga gradonačelnik mora dostaviti Gradskom vijeću. 

 

Vijećnica je imala dopunu pitanja vezano za iznos kreditnog zaduženja Grada Kutine i pitala 

pročelnika slaže li se da je zaduženje Grada na početku godine bilo 6,07 milijuna eura. 

 

Pročelnik je odgovorio kako je to ukupan iznos duga po kreditnom zaduženju do 2033. godine, da 

je anuitet Grada na dan  1.1.2024.g. bio 170.000,00 eura,  a sa 30. 6. 2024.g. 111.000,00 eura i da 

je sve po zakonu. 

 

Vijećnik g. Robert Krpes je zatražio pojašnjenje dva rashoda, intelektualne i osobne usluge: 

program poboljšane energetske učinkovitosti i obnovljivi izvori energije i razvoj infrastrukture 

širokopojasnog pristupa internetu te pitao koju korist od toga imaju građani. 

 

Što se tiče širokopojasnog interneta, odgovorio je pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo,  

poduzetništvo i razvo,j g. Hrvoje Krmelić, te istaknuo da je riječ o projektu vrijednosti gotovo 

17.000.000,00 eura i da sve ovisi o investitoru koji se javio na natječaj. Objasnio je što dalje slijedi, 

da je po studiji koja je rađena Grad Kutina prihvaćen od strane HAKOM agencije, da se javila 

određena tvrtka koja će preuzeti inicijativu da izgradi onaj dio širokopojasnog interneta gdje ne 

postoji komercijalni interes i da se u sljedećem razdoblju može očekivati na cijelom području Grada 

Kutine izgradnja širokopojasnog interneta za dobrobit svih  građana. Istaknuo je da je ovo zapravo 

izvršenje i plaćanje prema suradnicima koji su radili predmetnu studiju, a koja je bila uvjet za 

investitora koji se javio i koje je potpisala agencija HAKOM. Objasnio je da je Grad sada u situaciji  

da je isprojektirana svjetlovodna mreža, da je raspisan natječaj od strane investitora za projektiranje 

i izgradnju širokopojasnog interneta, pa će se vidjeti koja će biti konačna cijena, ali da to ništa neće 

biti na teret građana Kutine. 
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Vijećnik g. Robert Krpes je imao dopunu i pitao koliko dugo će Grad odnosno građani plaćati  

intelektualne osobne usluge, ako je dobro shvatio,  tom projektantu. 

 

Pročelnik je odgovorio kako to nisu projektanti već konzultanti jer je postojala prvotna verzija oko 

posljednjeg interneta u širem obimu koja nije bila prihvatljiva za prijavu i da su se morale raditi 

dopune i izmjene te da je sada Grad u situaciji da je morao angažirati drugog konzultanta koji je 

uredio studiju na način da je Grad ipak prošao preko agencije HAKOM i sada je u situaciju da ima 

investitora koji taj projekat provodi. 

 

Vijećnik je još pitao koliko se onda puta plaćao isti konzultant. 

 

Pročelnik je pojasnio da se nije plaćao isti konzultant i da je prva studija rađena od tvrtke koja je 

posao dobila putem javnog natječaja. Ponovio je da se u prvom krugu nije uspjelo dobiti interes od 

strane investitora i da na to Grad ne može utjecati, a kada se Grad ponovo prijavio vidjelo se da 

sama studija nije omogućavala da se investitor javi i preuzme na sebe odgovornost izgradnje 

širokopojasnog interneta. Stoga se studija morala korigirati i moralo se angažirati neku drugu 

konzultantsku tvrtku koja je to privela kraju na način da se može aplicirati i dobiti adekvatnog 

investitora i da se može financirati cijela investicija. 

 

Što se tiče prvog dijela pitanja, intelektualne i osobne usluge: program poboljšane energetske 

učinkovitosti i obnovljivi izvori energije, pročelnik g. Ivan Crnac je vijećniku obećao pisani 

odgovor. 

 

Vijećnik g. Matija Šurbek je postavio pitanje kako je na proračun Grada utjecalo ukidanje prireza. 

 

Pročelnik g. Ivan Crnac je odgovorio da je su prihodi od poreza na dohodak uvećano oko 23,5 % 

u odnosu na prošlu godinu i da je to zbog  povećanih dohodaka poreznih obveznika. Objasnio je 

da je prirez prošle godine iznosio oko 900.000,00 eura,  a kada se sve zbroji, Grad je to nadoknadio 

povećanjem dohodaka naših građana, a samim time i povećanjem poreza na dohodak, kako je 

zakonodavac i procijenio. 

 

S 10 glasova za, 6 protiv, 0 suzdržan donijet je   

 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2024. godinu 

 

Polugodišnji izvještaj priložen je zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 7. 

Prijedlog programa dodjele državnih potpora za poticanje ulaganja na području Grada 

Kutine 

 

Pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj, g. Hrvoje Krmelić, prezentirao 

je Prijedlog programa dodjele državnih potpora za poticanje ulaganja na području Grada Kutine i 

napomenuo kako je riječ o dokumentu koji je usklađen i propisan Općom uredbom o skupnom 

izuzeću Europske komisije, a kojim se otvara mogućnost za još jedan model davanje potpora za 
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poduzetništvo. Naglasio je da je bit svega da ne dođe do narušavanja tržišnog natjecanja prilikom 

dodjele potpore određenim investitorima. Pročelnik je objasnio kako temeljem Zakona o državnim 

potporama postoje potpore male vrijednosti, di minimus potpore, i državne potpore. Potpore di 

minimus su vrijednosti koje se mogu dodijeliti jednom poduzetniku u tri fiskalne godine,  

maksimalno do 300.000,00 EUR, a sve što je više, automatski se mora tražiti mišljenje Europske 

komisije. Izuzeće kada se ne mora tražiti mišljenje Europske komisije je jedino u slučaju kada 

postoji donesen Program dodjele državne potpore. Objasnio je kako  Program nije definiran u 

namjenskom smislu za određenu investiciju, nego daje mogućnost da Gradsko vijeće odobri 

potpore za neke investicije za koje smatra da su prihvatljive za Grad Kutinu, ukoliko su te 

investicije šireg razmjera i ako se želi dodijeliti potpora u većem iznosu, a da se potpore 

manifestiraju kroz cijenu zemljišta,  kroz komunalni  doprinos i komunalnu naknadu.   

 

Što se tiče dodjele potpora za prodaju zemljišta ispod tržišne vrijednosti, vijećnik g. Momir Rajšić 

je pitao kako će se osigurati transparentnost i informiranost da svi zainteresirani budu u istoj 

početnoj poziciji i kako će se osigurati da takva prodaja stvarno potiče rast i zapošljavanja, a ne 

samo da se omogućava povoljnije poslovanje pojedinaca. 

 

Pročelnik je odgovorio, ukoliko se pojavi investitor koji bi svoju investiciju htio realizirati na 

području Grada Kutine, ovaj Program omogućava da Gradsko vijeće donese odluku ako smatra da 

je investicija prihvatljiva za Grad Kutinu i na temelju odluke Gradskog vijeća dolazi do raspisivanja 

javnog poziva, otvoreno prema svima. Naglasio je da, ukoliko bi potpora bila viša od 

300.000,00 eura ovim se Programom Grad Kutina zaštićuje da u tom slučaju nije narušeno tržišno 

natjecanje i da se postupalo na temelju pragova koji su Programom propisani. Podsjetio je da u 

samom Programu postoji i karta regionalnih potpora koja je propisana od strane Europske komisije, 

odnosno Vlade Republike Hrvatske, koje mogu biti maksimalno 60 % za srednje poduzetnike, za 

male i  mikro 70% i 85 %. Pročelnik je istaknuo da se ovdje potpore ne manifestiraju kroz  novčana 

sredstva nego kroz cijenu zemljišta i kroz oslobađanje od plaćanja komunalnog doprinosa i  

komunalne naknade, da sve potpore koje bi se eventualno dodijelile moraju biti transparentne, 

moraju biti javno objavljene, da investitor mora dostaviti projektni prijedlog prema Gradu Kutinu 

i da u konačnici  o tome odlučuje Gradsko vijeće kao što odlučuje i o nekim stvarima koje su  

propisane Programom poslovnih zona. Istaknuo je da Program omogućuje da sve bude u skladu sa 

zakonom, a da se time ne narušava tržišno natjecanje preuzeto legislativom ugovora o 

funkcioniranju EU. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar se osvrnula na članak 15. Programa kojim se predviđa oslobađanje 

od plaćanja komunalnog doprinosa za projekte ulaganja od najmanje 10.000.000,00 eura ili 

najmanje 50 novootvorenih radnih mjesta i pitala na koji način će se osigurati da poduzetnici koje 

se oslobode plaćanja komunalnih doprinosa zaista ispune i navedene uvjete, odnosno koji je 

mehanizam provjere. 

 

Pročelnik je odgovorio da će postojati uobičajeni elementi osiguranja kao i do sada, kroz garanciju, 

zadužnicu ili korporativno jamstvo,  sve prema odluci Gradskog vijeća. Ponovio je  ukoliko  

Gradsko vijeće ocijeni da je takva investicija prihvatljiva, odlučiti će se kako će se najbolje zaštiti, 

kroz određeni financijski instrument ili će to biti nekakav zalog, ali da ovaj Program samo 

omogućava da se to možemo napraviti, a da je osiguranje stvar pregovora. 
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Vijećnica se osvrnula i na članak 18. koji omogućava zbrajanje ili kumulaciju potpora i pitala na 

koji će se način to riješiti. 

 

Pročelnik je odgovorio da se to rješava temeljem registra koje vodi  Ministarstvo financija.  Postoji 

obrazac koji svaki investitor mora ispuniti prilikom dodjele državnih potpora, taj se obrazac 

kontrolira  i unosi u Registar Ministarstva financija i ukoliko dođe do premašivanja pragova, tada 

Ministarstvo financija reagira i daje naznaku da se u tom slučaju mora tražiti povrat sredstava.  

 

Budući da predstoji razrada kriterija, vijećnica je pitala na koje će se ljudske resurse osloniti jer  da 

bi bilo dobro da to napravi neko neovisno tijelo. 

 

Pročelnik je odgovorio kako se za sada oslanja na vlastite resurse, međutim da ovaj dokument nije 

bio napravljeno od strane vlastitih resursa jer je poseban i nisu postojale edukacije ili seminari kao 

pripreme za njegovu  izradu. Naglasio je da ovaj Program nije obvezujući, ali ukoliko se pojavi 

investicija za koju postoji potencijal u gradskoj ILZ koja je dosta velika i kada se uzme u obzir 

njezina vrijednost, i kada bi se Grad odrekao određenog prihoda i na taj način ušao u domenu 

državnih potpora,  kod primjene Programa će se sigurno tražiti  pomoć prilikom provedbe svih tih 

kontrola jer morati će se dosta izvještaja slati prema Europskoj komisiji. 

 

Vijećnica gđa Vlatka Vasik Šoufek je pitala koje će konkretno mjere biti poduzete kako bi se 

spriječila zlouporaba ove potpore i osiguravanje povrata, da li mjere postoje ili ih treba razraditi i 

kako će se pratiti i vrednovati uspješnost dodijeljenih potpora. Što se tiče povećanja zapošljavanja 

i gospodarskog rasta Kutine, pitala je hoće li Grad Kutina uvjetovati da se prvo zaposle osobe sa 

područja Grada Kutine da bi se povećao i porez ili će to biti radnici izvana koji neće pridonijeti 

povećanju proračuna.  

 

Pročelnik je odgovorio kako ovaj program daje samo mogućnost u smislu nenarušavanja tržišnog 

natjecanja, a o svemu ostalome odlučuje Gradsko vijeće pa tako i o uvjetima koji će biti u javnom 

natječaju, kao što je broj osoba koji se moraju zaposliti s područja Grada Kutine. Pročelnik je 

skrenuo pažnju na problem i pitanje raspoložive radne snage koje svaki investitor postavlja. 

Objasnio je razliku između predmetnih potpora koje nisu na jednodišnjoj bazi nego na 5,10 ili više 

godina i  potpora malih vrijednosti koje su na bazi godinu dana i na garancije koje su investitori 

spremni dati.  

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je pitao mogu li se u program uvrstiti prijedlozi koje su članovi 

Inicijative protiv spalionice dostavili u javnoj raspravi. 

 

Pročelnik je odgovorio da načelno ne, jer je ovdje riječ o Zakonu o državnim potporama i ne 

definiraju se djelatnosti nego obim potpore koje lokalna jedinica može dati kroz zemljište, kroz 

komunalni doprinos ili komunalnu naknadu. Naglasio je da su djelatnosti definirane prostorno-

planskom dokumentacijom, a da je ovdje riječ o Zakonu o dužnim potporama koji omogućava da 

se eventualno umanji vrijednost  zemljišta i  ostalih poreznih davanja za one investicije za koje 

Gradsko vijeće odluči da su prihvatljive za Grad Kutinu.  

 

Vijećnik je imao nadopunu i pitao hoće li se to onda uvrstiti kada će se raditi natječaj za određeno 

zemljište. 
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Pročelnik je to potvrdio i ponovio da će kao i zadnji put propisani uvjeti biti u materijalima koje će 

gradski vijećnici moći izglasati i reći koje su investicije prihvatljive za područje Grada Kutine. 

Osvrnuo se na Program i rekao da se ne mogu davati potpore za sve sektor i da su potpore propisane 

za primarnu poljoprivrednu proizvodnju i za neke ostale djelatnosti, jer to je program koji definira 

uredba Europske komisije i da tu nema prostora za nekakav manevar, jer ako se Program želi 

provoditi mora se provoditi po ovom ključu i na taj je Program suglasnost dalo Ministarstva 

financija. Napomenuo je da se Program  ne mora nikada primjenjivati, ali ako se stvori mogućnost 

za prihvatljivu investiciju uz uvjete koje Grad ponudi i ako se neće tražiti neka protučinidba imati 

će se uporište da se to može provesti po ovom Programu, a da se ne krše zakoni. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je izrazila oprez zbog svega što se događalo oko tvrtke Accolade i 

zamolila pročelnika da povuče paralelu između ovog dokumenta koji se donosi i tvrtke Accolade i 

što to u tom kontekstu točno znači. 

 

Što se tiče tvrtke Accolade i natječaja koji je raspisan, pročelnik je odgovorio da se tu pristupilo na 

način da je Grad ponudio povlaštenu cijenu zemljišta, oslobađanje komunalnog doprinosa i 

komunalne naknade, a da za uzvrat dobije infrastrukturu koja će biti jednake vrijednosti onoga što 

se Grad odrekao i da je to protučinidba. U ovom slučaju, kada bi se radilo o tvrtci Accolade, Grad 

ne bi morao tražiti tu protučinidbu i mogli bi isto ponuditi zemljište po 1,00 euro, 100% 

oslobađanje plaćanja komunalog doprinosa i komunalne naknade, a da se ne mora nikome 

opravdavati zašto se nešto dalo, a da se nije tražila protučinidba i to ovaj Program omogućava.  

Pročelnik je objasnio kako je situacija s Accoladeom drugačija i da se je zbog opreza još uvijek u 

fazi razgovora jer, ako će se u konačnici ići u realizaciju sporazuma, Grad želi biti siguran da će 

dobiti protuvrijednost onoga čega se je odrekao kroz imovinu koju bi tvrtka trebala  napraviti i koja 

bi trebala biti u vlasništvu Grada Kutine. Jer u slučaju da protučinidba ne bude u protuvrijednosti 

koje se Grad odrekao, nastaju problemi jer se dolazi u kršenje zakona, ali u slučaju da se to dogodi 

kada bi se radilo prema ovom Programu, onda bi Grad zadovoljio sve zakonske normative i ne bi 

bio u prekršaju. Naglasio je da su to dvije velike razlike. 

 

Vijećnica je još pitala znači li to da ovaj Program sad pruža mogućnost nastavka pregovora sa 

tvrtkom Accolade. 

 

Pročelnik je odgovorio kako sve ovisi o tome kako će se uspjeti ispregovarati s tvrtkom i da li će 

oni dati kompletne garancije za ono što Grad nudi. Naglasio je da je odluka na Gradskom vijeću 

hoće li se ići u daljnje pregovore i potpisivanje ugovora jer ukoliko se to ne ostvari ostaje i dalje 

mogućnost napraviti novi natječaj ili će se raditi prema Zakonu o državnim potporama. Ponovio je 

da je sve stvar odluke Gradskog vijeća, da postoje dvije verzije modela kako bi se mogla provesti 

prodaja npr. zemljišta u ILZ.  Pročelnik je naglasio da se upravo pitanje komunalne opremljenosti 

najčešće pojavljivalo u razgovorima s investitorima i da je to potaknulo Grad da istražuje 

mogućnosti financiranja te u slučaju tvrtke Accolade napravi model s kojim se krenulo u pregovore, 

ukoliko im se ponudi niža cijena zemljišta da se zauzvrat traži da naprave komunalnu 

infrastrukturu, ali koji će biti u vlasništvu Grada Kutine. 

 

S 11 glasova za, 0 protiv, 5 suzdržan donijet je 
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Program 

dodjele državnih potpora za poticanje ulaganja na području Grada Kutine 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 8. 

Prijedlog odluke o darovanju nekretnine k.č.br. 2990/3 k.o. Kutina u korist Knjižnice i 

čitaonice Kutina 

 

Pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj, g. Hrvoje Krmelić, obrazložio 

je Prijedlog odluke o darovanju nekretnine k. č. br, 2990/3 k.o. Kutina u korist Knjižnice i čitaonice 

Kutina i rekao kako je ovo nastavak na kupnju nekretnine od Hrvatskog zavoda za mirovinsko 

osiguranje u svrhu poslovanja Knjižnice i čitaonice Kutina i da je slijedeći korak prijenos te iste 

nekretnine u korist Knjižnice i čitaonice Kutina. S obzirom da je riječ o ustanovi čiji je  osnivač 

jedinica lokalne samouprave, zakon dozvoljava Gradu Kutini direktno prenošenje navedene 

nekretnine u vlasništvo Knjižnice i čitaonice Kutina. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je pitao da li je predviđena izrada novog parkirališta za potrebe 

Knjižnice jer misli da će sadašnje parkiralište biti premalo. 

 

Pročelnik je odgovorio kako u ovom trenutku postoji troškovnik za građevinske i obrtničke radove, 

da slijede daljnje aktivnosti na objektu i da je već izrađeno i novo idejno rješenje za proširenje 

objekta te da će se o tome sigurno voditi briga. Imajući u vidu zadovoljavanje uvjeta i ishođenje 

uporabne dozvole, sigurno će se morati osigurati adekvatni broj parkirnih mjesta, ali to će se riješiti 

kroz projekt i kada on bude gotov imati će se prava slika gdje će se parkiralište proširiti i gdje bi 

moglo biti. 

 

Vijećnik g. Momir Rajšić iznio je stav da je bilo boljih rješenja za lokaciju Knjižnice i čitaonice i 

spomenuo zgradu na Trgu dr. Franje Tuđmana jer da su to građani očekivali i da smatra da je taj 

problem trebalo drugačije riješiti. Pitao je gdje će sada završiti  umirovljenici jer će ih se vjerojatno 

morati iseliti i koje je barem privremeno rješenje. 

  

Pročelnik je odgovorio da će se naći rješenje za Udrugu umirovljenika i da se s njima pregovara.  

 

Vijećnik g. Robert Krpes se u kontekstu načelne borbe za svakog poduzetnika osvrnuo na situaciju 

ugostitelja koji će se morati iseliti iz predmetnog objekta po treći put. Zamolio je komentar 

pročelnika. 

Pročelnik je objasnio da je Grad sa spomenutim ugostiteljem obavio razgovor puno prije i 

obavijestio ga o namjeri kupnje objekta i o tome da će biti namijenjen za Knjižnicu i čitaonicu, da 

je potpisan ugovor i da je ugostitelju omogućeno razumno vrijeme za iseljavanje te da u vezi toga 

nema nikakvih problema. 

 

Vijećnik g. Robert Krpes imao je nadopunu i iznio informaciju da je u razgovoru s ugostiteljem 

saznao kako je on dobivao informacije da će moći koristiti taj objekt dok traje obnova, a onda je 

dobio nalog da se u roku 30 dana iz objekta iseli. 
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Pročelnik je odgovorio kako svatko ima svoju stranu priču, ali da je činjenica da mu je produžen 

ugovor na još 6 mjeseci i nije točno da je osoba bila neinformirana. Nastavio je kako je ugostitelj 

imao potpisan ugovor s Udrugom umirovljenika i da je Grad čim je postao vlasnik zgrade ove 

godine dao do znanja da se do 31.10.2024. mora iseliti. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar se složila s mišljenjem vijećnika g. Momira Rajšića  da je Knjižnica 

i čitaonica trebala biti u drugom prostoru jer da predviđeni prostor ne zadovoljava po više osnova, 

osobito zbog problema parkirališta. Pitala je što će se dogoditi s Udrugom umirovljenika koji nisu 

svjesni da se moraju iseliti i neko se vrijeme neće moći odvijati njihove aktivnosti te koja je njihova 

budućnost u ovome gradu. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da je održano nekoliko sastanak s Udrugom umirovljenika kako bi se 

našlo rješenje, da postoje dva potencijalna rješenja, da se Udruga umirovljenika mora samo izjasniti 

koje im rješenje odgovara.  

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar iznijela je mišljenje da se već trebalo naći trajno rješenje za Udrugu 

umirovljenika, a ne da se tek sada o tome razgovara. 

 

Pročelnik g. Hrvoje Krmelić je pojasnio da je natječaji za prodaju zgrade od strane Hrvatskog 

zavoda za mirovinsko osiguranje bio uvjetovan izjavom Udruge umirovljenika da su suglasni te da 

su umirovljenici bili uključeni u cjelokupan proces i bili upoznati sa aktivnostima i namjerama 

Grada tako da nije bilo nikakvih prepreka u pregovorima i traženju rješenja za njihovo daljnje 

djelovanje. 

 

Vijećnika g. Davora Malića je zanimalo koji je status stanara koji koristi stan u predmetnoj zgradi. 

 

Pročelnik g. Hrvoje Krmelić je odgovorio kako je i stanar upoznat s time da će se morati iseliti te 

da je podnio zahtjev prema Gradu da mu se pomogne riješiti stambeno pitanje. Objasnio je kako 

Grad, iako to nije njegova obveza, preispituje mogućnosti da se nađe neko privremeno rješenje 

kako bi se stanar zbrinuo, da li  kroz zgradu koja se radi od strane APN-a ili na neki drugi način,  

ali da je Grad spreman na suradnju. 

 

Jednoglasno s 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržana donijeta je 

 

Odluka 

o darovanju nekretnine k.č.br. 2990/3 k.o. Kutina u korist Knjižnice i čitaonice Kutina 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 9. 

Prijedlog odluke o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Kutine 

 

Pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i graditeljstvo, gđa Snježana Šlabek Ohman, 

prezentirala je Prijedlog odluke o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Kutine. 
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Prvo se osvrnula na razloge i proceduru donošenja navedene odluke kao i odluka iz točke 10 i 11. 

ove sjednice. Istaknula je da je stupanjem na snagu Izmjena i dopuna Zakona o prostornom iz 

2023.g. Ministarstvo prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine objavilo poziv za 

dodjelu bespovratnih sredstava pod nazivom „Izrada prostornih planova nove generacije putem 

elektroničkog sustava ePlanovi“  te da je Grad Kutina u suradnji s Razvojnom agencijom MRAV 

d.o.o. uspješno prijavio 3 projekta kojima se u 100 % iznosu financiraju izmjene i dopune sukladno 

Pravilniku o prostornim planovima za prostorni plan, generalni urbanistički plan i detaljni plan 

uređenja središta grada Kutine. Pročelnica je objasnila da su projekti financirani sredstvima EU iz 

Nacionalnog plana oporavka i otpornosti te da provedba projekata traje do 31. 12. 2025. godine. 

Pročelnica je nakon uvodnog obrazloženja za izradu planova, objasnila proceduru i temelj 

prijedloga navedene Odluke o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Kutine. 

Naglasila je da je Prostorni plan uređenja Grada Kutine donesen još 2004. godine i da je do sada 

imao sedam izmjena i dopuna. Objasnila je da je cilj izrade izmjene i dopune Prostornog plana 

njegovo osuvremenjivanje, unificiranje i digitalizacija, što će posljedično osigurati njegovu 

jednostavnu i nedvosmislenu provedbu.  

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je upitala kada su završile VII. izmjene i dopune Prostornog plana 

uređenja grad Kutine, pošto je pokrenuta osma izmjena i dopuna. 

 

Pročelnica je odgovorila da VII. izmjene i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Kutine nisu 

dovršene nego je još u tijeku i u fazi je izrade Izvješća o provedenoj javnoj raspravi koja je održana 

od 2. do 16. rujna te da se nakon izrade Izvješća radi korekcija i upućuje županiji na suglasnost. 

Naglasila je da se VII. I VIII. izmjene Prostornog plana uređenja Grada Kutine rade paralelno. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je zamolila objašnjenje o postupku ocjene o potrebi procjene 

utjecaja zahvata na okoliš. Zanimalo ju je šta županija traži, a šta treba učinit gradonačelnik. 

 

Pročelnica je objasnila postupak ocjene o potrebi procjene utjecaja na okoliš i komunikaciju 

između dionika koji su u postupku sudjelovali (županija, grad i sve zainteresirane pravne osobe). 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je ukazala da je prema Zakonu o prostornom uređenju procjena 

obavezna za projekte koji mogu imati značajan utjecaj na okoliš, pogotovo u blizini ekoloških 

osjetljivih područja, kao što je u Lonjsko polje, koje je zaštićena zona ekološke mreže Natura 2000. 

Spomenula je i Radničko naselje Krč koje se nalazi u neposrednoj blizini planirane lokacije 

izgradnje kogeneracijskog postrojenja te naglasila da u odluci županije ne piše da nije potrebno 

provesti procjenu utjecaja na okoliš, već da vjerojatno neće imati nepovoljan utjecaj odnosno da se 

može očekivati da neće imati negativan utjecaj. Istaknula je da je potpisivanje odluke da procjena 

utjecaja na okoliš nije potrebna velika odgovornost gradonačelnika i da ona takvu odluku, na 

temelju odluke županije, ne bi potpisala.  

 

Pročelnica je upitala zašto vijećnica smatra da bi za ovih šest izmjena po Banovoj Jarugi i Ilovoj te 

proširenje građevinskog područja trebalo raditi procjenu utjecaja na okoliš. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je podsjetila da je u javnom savjetovanju bilo riječ da će biti 

obuhvaćeno i kogeneracijsko postrojenje u navedenom prostornom planu. Istaknula je da je na 

javnom savjetovanju pristiglo 50 zahtjeva za micanje kogeneracijskog postrojenja te da se 
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temeljem zahtjeva jedan dio maknuo, ali se dala mogućnost ponovne izgradnje kogeneracijskog 

postrojenja. Naglasila je da je Županijska skupština Sisačko-moslavačke županije donijela odluku 

da se može izgraditi kogeneracijsko postrojenje u Kutini te je pojasnila da reagira iz razloga što 

navedeni planovi omogućavaju izgradnju kongeneracijskog postrojenja. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner nadovezao se na komentare vijećnice Molnar te naveo da se Odluka 

županije odnosi na čestice koje je spomenula i pročelnica, a nije navedena čestica na kojoj bi trebalo 

biti kogeneracijsko postrojenje.  

 

Pročelnica je istaknula da je kogeneracijsko postrojenje u županjskom planu. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je ukazao da se navedeni plan mora uskladiti sa planom više razine, a 

u županijskom planu se nalazi mogućnost izgradnje kongeneracijskog postrojenja na području 

grada te on ne može podržati navedenu odluku. 

 

Pročelnica je još jednom rekla da se navedena odluka odnosi samo na šest čestica koje su 

predložene za izmjenu i dopunu plana te transformaciju plana te da će se sve financirati u sklopu 

projekta „Izrada prostornih planova nove generacije putem elektroničkog sustava ePlanovi“  a ne 

iz proračuna Grada Kutine. 

 

S 9 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Kutine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 10. 

Prijedlog odluke o izradi izmjene i dopune Generalnog urbanističkog plana grada Kutine 

 

Pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i graditeljstvo, gđa Snježana Šlabek Ohman, 

prezentirala je Prijedlog odluke o izradi izmjene i dopune Generalnog urbanističkog plana grada 

Kutine te je objasnila temelj i proceduru izrade Generalnog urbanističkog plana. Istaknula je da se 

radi o dokumentu koji uređuje uže područje grada Kutine te je prvi put donesen 2002. godine i do 

sada je imao deset izmjena i dopuna. Objasnila je da je izrada ovih 11. Izmjena i dopuna pokrenuta 

prije svega zbog poziva Ministarstva prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine za 

dodjelu bespovratnih sredstava za transformaciju planova. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je naglasila da klub SDP-a nije protiv digitalizacije, ali smatra da 

odluka gradonačelnika nije ispravna kao i u slučaju izmjena Prostornog plana te neće podržati ovu 

točku. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je zamolio pročelnicu da mu pojasni članak 9. u kojem se nalazi 

hodogram aktivnosti.  
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Pročelnica je objasnila hodogram te je pojasnila da je sada u tijeku donošenje odluke o izradi plana 

koje je u hodogramu navedeno kao treća aktivnost te iza toga slijedi prikupljanje zahtjeva za izradu 

plana od javnopravnih tijela. Na pitanje vijećnika Vagnera da li to znači da se mogu dodavati novi 

zahtjevi za izmjene plana pojasnila je da je riječ o zahtjevima javnopravnih tijela i da novih zahtjeva 

za izmjenu osim ovih navedenih u prijedlogu odluke ne može biti. Navela je i kako svi zahtjevi 

koji su zaprimljeni za izmjene ne moraju biti usvojeni te će se u slučaju njihovog odbijanja 

podnositeljima dostaviti obrazloženje razloga odbijanja. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je zamolio da se vijećnicima dostavi odluka gradonačelnika i mišljenje 

županije.  

 

Pročelnica je odgovorila da je sva dokumentacija objavljena i nalazi se na stranicama grada. 

 

S 9 glasova za, 5 protiv, 1 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o izradi izmjene i dopune Generalnog urbanističkog plana grada Kutine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 11. 

Prijedlog odluke o izradi izmjene i dopune Detaljnog plana uređenja središta grada Kutine 

 

Pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i graditeljstvo, gđa Snježana Šlabek Ohman, 

prezentirala je Prijedlog odluke o izradi izmjene i dopune Detaljnog plana uređenja središta grada 

Kutine koji je također prijavljen na natječaj za financiranje transformacije. Istaknula je da se radi 

o planu koji značajan za grad Kutinu jer čuva prostor u središtu grada te je prvi put donesen 2005. 

godine i do sada je imao šest izmjena i dopuna. Pročelnica je objasnila da će se u ovim izmjenama 

i dopunama izvršit manje korekcije plana po zahtjevima koje je zaprimio nadležni upravni odjel, 

te da se radi o ukupno tri zahtjeva (dva zahtjeva odnose se na promjene u načinu korištenja prostora, 

a jedan zahtjev na promjenu u planu parcelacije).  

 

Vijećnik g. Robert Krpes je zamolio pročelnicu da mu objasni članak 3. u kojem su navedene tri 

čestice kao popis predloženih izmjena i dopuna plana, te ga je posebno zanimala čestica pod rednim 

brojem dva koja je u vlasništvu gradske tvrtke. Upitao je da li se radi o promjeni namjene iz livade 

u građevinsko zemljište. 

 

Pročelnica je odgovorila da se radi o promjeni namjene dijela čestice iz livade u građevinsko 

zemljište. 

 

S 10 glasova za, 4 protiv, 1 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o izradi izmjene i dopune Detaljnog plana uređenja središta grada Kutine 
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Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 12. 

Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Statuta Knjižnice i 

čitaonice Kutina 

 

G. Željko Tomčić, pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno 

društvo prezentirao je Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune 

Statuta Knjižnice i čitaonice Kutina te je objasnio da je ravnateljica Knjižnice i čitaonice Kutine 

podnijela zahtjev za suglasnost na izmjene i dopune Statuta Knjižnice i čitaonice grada Kutine radi 

usklađivanja s novim Zakonom o izmjenama i dopunama Zakona o knjižnicama i knjižnoj 

djelatnosti (Narodne novine br. 36/24). Pročelnik je obrazložio o kojim je izmjenama riječ. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je upitao do kada traje mandat ravnateljice. 

 

Pročelnik je odgovorio da joj mandat traje još tri godine i da navedene izmjene ne utječu na rad 

knjižnice, niti na izbor ravnatelja. 

 

Jednoglasno s 14 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Statuta Knjižnice i čitaonice Kutina 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 13. 

Prijedlog odluke o davanju suglasnosti Dječjem vrtiću Kutina za proširenje  djelatnosti i 

zapošljavanje 

 

Pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno društvo, g. Željko 

Tomčić, predstavio je Prijedlog odluke o davanju suglasnosti Dječjem vrtiću Kutina za proširenje 

djelatnosti i zapošljavanje. Objasnio je da je Upravno vijeće Dječjeg vrtića predložilo proširenje 

djelatnosti Dječjeg vrtića. Razlog tome je otvaranje dvije odgojne skupine u kojima bi se smjestilo 

34 djece s područja Grada Kutine čija su oba roditelja zaposlena. Naglasio je da bi početak rada za 

navedene skupine bio 1. studenoga. Također je istaknuo da se zbog otvaranja novih skupina traži 

suglasnost na novo zapošljavanje četiri odgojiteljice, dvije pomoćne kuharice/spremačice i jedan 

kuhar na pola radnog vremena. Za kraj je naglasio da se radi o privremenoj odluci koja se donosi 

do otvorenja novog vrtića. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner upitao je gdje će se preseliti odgojne skupine iz osnovne škole 

V.Vidrića  i iz prostora Društvo naša djeca. 

 

Pročelnik je odgovorio da će se sve grupe iz izdvojenih objekata preseliti u novi vrtić koji se gradi 

kod OŠ Zvonimira Franka te da će novi vrtić obuhvatiti najmanje 8 grupa. 
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Vijećnica gđa Vlatka Vasik Šoufek  je upitala da li je prostor gdje će biti smještene navedene nove 

skupine gradski te ako nije koji je rok za najam tog prostora. Ujedno je spomenula ulaganje u 

namještaj, didaktiku, kuhinju i sitni inventar te ju je zanimalo što će nakon najma biti s tim. 

 

Pročelnik je odgovorio da se radi o privatnom prostoru u vezi kojega je potpisan ugovor o najmu, 

ali da ne zna o kojem je iznosu riječ. Na pitanje vezano za namještaj, pročelnik je kazao da je 

namještaj u vlasništvu vrtića i da će se koristiti i u novom vrtiću. 

 

Vijećnica gđa Vlatka Vasik Šoufek je upitala nije li već kupljen namještaj i didaktika za novi vrtić 

koji je u izgradnji i da li se to može iskoristiti za opremanje ovih dviju novih grupa umjesto da se 

nabavlja nova oprema. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da je za novi vrtić dio opreme nabavljen i da se nalazi u skladištu ali 

da će za ove dvije nove skupine biti kupljeni novi krevetići i didaktika koji se nalaze u planu 

kupovine u prijedlogu odluke. Osvrnuo se na novi prostor navedenih odgojnih skupina te naveo 

kao se prostor privatnog vlasnika pokazao kao najbolje rješenje što se tiče uvjeta za dječji vrtić te 

će u tim prostorima biti smještena isključivo jaslička djeca. 

 

Vijećnica gđa Vlatka Vasik Šoufek je podržala odluku da se otvore nove odgojne skupine i da se 

djeca zbrinu, ali ju je zanimalo da li grad ima neki svoj prostor koji se mogao iskoristiti u tu svrhu. 

 

Gradonačelnik je rekao nije pronađen adekvatan prostor koji  bi mogao dobiti dozvolu za rad vrtića 

te objasnio je da uzimanje u najam prostora od privatnih vlasnika za potrebe vrtića možda novina 

u Gradu Kutini, ali da je u velikim gradovima to uobičajena stvar.  

 

Vijećnica gđa Vlatka Vasik Šoufek je upitala zašto već prošle godine nisu otvorene nove odgojne 

skupine ukoliko su tolike liste čekanja te istaknula kako ne bi bilo ovakvih problema da je novi 

vrtić otvoren kako je prvotno bilo planirano. 

 

Gradonačelnik je istaknuo da prošle godine nije bilo liste čekanja s oba zaposlena roditelja. 

Objasnio je da se novi vrtić otvara iz razloga što postoje niz prostora koji su privremenog karaktera  

te će se navedeni prostori zatvoriti i sve odgojene skupine prebaciti u novi vrtić, a ujedno će biti 

prostora i za upis nove djece. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je podsjetila prisutne da je novi dječji vrtić trebao biti otvoren na 

početku pedagoške godine 2022/2023. te da sada ne bi postojao problem s listama čekanja da se to 

realiziralo kako je bilo planirano. Vijećnica je ponovila svoje mišljenje da se vrtić nije trebao 

financirati iz gradskog proračuna niti iz prodaje odmarališta na Lošinju, nego sredstvima EU.  

 

Gradonačelnik je ponovio da su otvorena četiri dodatna prostora za jaslice i sada će se otvoriti još 

dva te potvrdio da se započelo s izgradnjom dječjeg vrtića prije 2 godine, no da su također poznati 

razlozi zašto su radovi prekinuti. Ujedno je podsjetio da su za nastavak radova na izgradnji dječjeg 

vrtića dobivena sredstva iz EU u iznosu od 1.200.000,00 eura, te da su sredstva iz  EU fondova 

dobivena i za izgradnju dječjeg vrtića u Kutinskoj Slatini.  
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Vijećnika g. Davora Malića zanimalo je u čijem je vlasništvu prostor gdje će biti vrtić. 

 

Gradonačelnik je rekao da ne zna da li je prostor u privatnom vlasništvu ili je u vlasništvu pravne 

osobe. 

 

Vijećnik g. Robert Krpes je konstatirao da se ne smije znat tko je privatna, odnosno fizička osoba 

koja je iznajmila prostore za potrebe vrtića, ali ga je zanimalo da li je fizička osoba surađivala do 

sada sa Gradom, u kojem obliku i kojem iznosu. Zamolio je da mu se dostavi odgovor u pismenom 

obliku. 

 

Gradonačelnik je rekao da će se dostavit u pismenom obliku odgovor. Naglasio je da će najam 

prostora ići preko vrtića i da je teško naći nekoga tko ne surađuje s Gradom Kutina. 

 

S 11 glasova za, 0 protiv, 4 suzdržana donijeta je 

 

Odluka 

o davanju suglasnosti Dječjem vrtiću Kutina za proširenje djelatnosti i zapošljavanje 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 14. 

Prijedlog odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Grada 

Kutine 

 

G. Robert Kolenc, pročelnik Ureda gradonačelnika prezentirao je Prijedlog odluke o određivanju 

pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Grada Kutine te istaknuo da se odluka donosi uz 

prethodnu suglasnost MUP-a RH, Ravnateljstva civilne zaštite, Područnog ureda civilne zaštite 

Zagreb, Službe civilne zaštite Sisak. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar osvrnula se na izgled same odluke te predložila kako bi odluka 

trebala izgledati. Osvrnula se na predložene pravne osobe u odluci te upitala da li su one upoznate 

s ovom odlukom i je li sve prethodno dogovoreno s njima. 

 

Pročelnik je odgovorio da se odluka donosi temeljem članka 17. Zakona o sustavu civilne zaštite, 

kojom je propisano šta jedinica lokalne samouprave mora napraviti i preporuka ureda civilne 

zaštite. Pročelnik je potvrdio da su sve pravne osobe navedene u prijedlogu odluke kontaktirane i 

upoznate s odlukom te je pojasnio da će se istima pomoći u izradi operativnog plana. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je navela da je u razgovoru s ravnateljima primijetila da ravnatelji 

osnovnih škola nisu znali da će biti dio operativnog plana. Vijećnica je predložila još nekoliko 

pravnih osoba za koje smatra da bi mogle sudjelovati u operativnom planu kao što je Radio 

Moslavina, Zajednica tehničke kulture, Veterinarska stanica,  trgovački centri i drugi te je objasnila 

da izrada operativnog plana nije jednostavna. Predložila je kako bi trebalo provesti proceduru 

izrade operativnog plana. 
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Pročelnik je rekao da se navedena odluka ne donosi prvi put te da je u prijašnjim odlukama bilo 

određeno četrnaest pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite. Još jednom je naglasio da se 

odluka radi prema sugestijama Ravnateljstva civilne zaštite te da osobe koje su imenovane neće 

same izrađivati operativni plan nego će dobit administrativnu i stručnu pomoć Grada Kutine. 

 

Vijećnik g. Robert Krpez predložio je da se provede edukacija ili obučavanje četrdeset troje 

djelatnika imenovanih pravnih osoba koji se nalaze nabrojani u prijedlogu odluke. 

 

Pročelnik je rekao da je to dobar prijedlog te da bi bilo dobro da svi pohađaju edukaciju kao što su 

i članovi stožera civilne zaštite. 

 

S 10 glasova za, 2 protiv, 2 suzdržana donijeta je 

 

Odluka 

o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Grada Kutine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 15. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora 

na području Grada Kutine 

 

Pročelnica Službe za opće poslove, gđa Martina Vazdar, obrazložila je Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora na području Grada Kutine 

te je istaknula da se ove izmjene i dopune odluke odnose na usklađivanje s odredbama Zakona o 

lokalnim izborima („Narodne novine“ br. 144/12, 121/16, 98/19, 42/20,144/20 i 37/21), odnosno 

zadnjim izmjenama Zakona iz 2021. godine u dijelu koji se odnosi na zabranu kandidiranja te 

prestanak mandata članovima vijeća mjesnih odbora.  

 

Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno s 14 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

 

Odluka 

o izmjenama i dopunama Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora na području 

Grada Kutine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 16. 

 

Prijedlog odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora na području Grada 

Kutine 

 

Pročelnica Službe za opće poslove, gđa Martina Vazdar, prezentirala je Prijedlog odluke o 

raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora na području Grada Kutine te je naglasila da 

je predloženi datum izbora 24. studeni ove godine. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je upitao zašto se izbori za mjesne odbore nisu održali kad i 

predsjednički izbori i na taj način uštedilo značajna financijska sredstava. 

 

Pročelnica je navela da postoje mogućnosti spajanja izbora, ali da je procijenjeno da se ne ide u 

realizaciju navedenog u ovim izborima. 

 

S 13 glasova za, 1 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora na području Grada Kutine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

Zapisnik sastavile:                        Tajnica Gradskog vijeća                     Predsjednik Gradskog vijeća 

 Bernarda Grdić                                Martina Vazdar                               Nebojša Čović, mag.oec. 

  Ivana Turkalj 

 

 


